
اثرات آلاینده های هوا برسلامت 
موجودات زنده وکل محیط زیست

آلودگی هوا یکی از مشکلات مهم دهه های اخیر است که اثرات سمی 
جدی بر سلامت انسان و محیط زیست دارد. منبع آلودگی می تواند ؛سیگار 

یا فعالیت های صنعتی در کارخانه ها یا وسایل نقلیه و ... باشد.
اثرات طولانی مدت آلودگی هوا بر شروع بیماری هایی مانند عفونت ها 
، التهاب های تنفسی، اختلالات قلبی عروقی و سرطان به طور گسترده 
پذیرفته شده است. از این رو، آلودگی هوا هر ساله با میلیون ها مرگ در 
سراسر جهان مرتبط است. یک مطالعه اخیر ارتباط بین ناباروری مردان و 

آلودگی هوا را آشکار کرده است.
آلودگی هوا به کلیه اثرات مخرب هر منبعی که به آلودگی جو و یا زوال 
اکوسیستم منجر می شود ، گفته میشود. آلودگی هوا هم ناشی از مداخلات 
انسانی و هم از پدیده های طبیعی است. اثرات آلاینده های هوا بر موجودات 
زنده نه تنها محدود به سلامت انسان و حیوان خواهد بود، بلکه کل محیط 

را نیز شامل می شود. 
هر ماده موجود در هوا که بتواند بر سلامت انسان تاثیر بگذارد یا تاثیر عمیقی 

بر محیط زیست داشته باشد به عنوان آلاینده هوا تعریف می شود.
علاوه بر آلودگی هوا ،آلودگی آب هم میتواند از نظر سلامت باعث شیوع 
تعدادی از بیماری ها مانند هپاتیت، تب حصبه، گاستروانتریت، اسهال 
خونی، وبا، مالاریا، ژیاردیازیس و کرم های روده ، بیماری های پوستی و 

تنفسی، کم خونی، تب زرد و تب دانگ شود.
افزایش آلودگی آب همچنین می تواند میزان سرطان و به طور خاص 

سرطان گوارشی را افزایش دهد .
ساکنانی که بیشتر تحت تاثیر آلودگی آب قرار میگیرند، سلامت جسمانی 

ضعیف تری را گزارش میکنند.
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صفحه 4

سال ها است که حقوق حیوانات به درستی 
در کشور شناخته نشده و در مواقعی نیز مورد 
بی مهری و بی اعتنایی قرار گرفته است. مشکل 
اینجا است که این موضوع همیشه به عنوان 
یک دغدغــه درجه دومی و صرفــاً از روی 
شکم سیری بخشی از مردم یا فعالان تصور 
می شود. این تصور، هم به لحاظ نظری و هم 
عملی نادرست بوده و اساساً مبنای توجه به 
حقوق حیوانــات، ارتباطی به وضعیت مالی 
اشــخاص ندارد؛ بلکه نوعی ارتباط اخلاقی 
 بی واسطه با حیوانات و تجربه ادراک حیوان 
به عنوان »دیگری« دارای آگاهی و واجد حق و 
حقوق است. در گذشته تصور می شد حیوانات 
فاقد آگاهی و سیستم عصبی هستند و درد 
و رنج را درک نمی کنند، اما علم امروز دقیقاً 
عکس این را نشان می دهد، بنابراین در اخلاق 
نیز اخلاق حیوانات به میان آمد، چراکه مبانی 
اخلاق و حقوق بشر برای انسان در نهایت از 
همان خودآگاهی و توانایی ادراک درد و رنج 

در انسان بنا می شود.

روز گذشته )19آذرماه( روز جهانی حقوق 
حیوانات بود. زمانی که این موضوع نســبت 
به دیگر مسائل در درجه اهمیت پایین تری 
قرار گیرد، قوانینش زیر پا گذاشته شده و در 
رعایت آنها کوتاهی خواهد شد. این درحالی 
است که فعالیت جنبش های حقوق حیوانات 
در اغلب کشورها، تنها در قاب حیوان دوستی 
خلاصه نشــده و مطالبات ایــن موضوع در 
قاب هایی چون سلامت و بهداشت عمومی، 
عدالت زیســتی و ســلامت واحد، پیگیری 
می شود؛ مخصوصاً در ســال های اخیر که 
سازمان های بین المللی نظیر سازمان بهداشت 
جهانی )WHO( و سازمان جهانی بهداشت 
حیوانات )WOAH( نیز بر اهمیت رویکرد 
ســلامت واحد و لزوم آن برای ســلامت و 
بهداشــت عمومی تأکیــد می کنند. بدین 
معنا که سلامت همه موجودات زنده اعم از 
انسان ها از هر طبقه ای اعم از فقیر، غنی و... 
و حیوانات به یکدیگر وابسته بوده و تنها در 
یک قاب مشترک تأمین خواهد شد. امروزه 
با توجه به افزایش جمعیت انسان ها، درگیری 
انسان با محیط زیست افزایش یافته و ضرورت 
تأمین سلامت مشترک میان موجودات زنده 
دوچندان شده است. پیگیری رویکرد سلامت 
واحد در کشور، سازنده و ارزشمند است. باید 
توضیح داده شود که رعایت حقوق حیوانات 
چه نفعی برای انسان خواهد داشت. تا زمانی 
که این رویکرد در درجه گفتمان درجه دومی 
)صرفاً حیوان دوستی( باقی بماند، طرف توجه 
مراجع قضایی و مجلس نیــز نخواهد بود. 
متأسفانه ما مشکلات کشور را اولویت بندی 
کرده و تصور می کنیم تا زمانی که آنها حل 
نشوند، مشکلاتی نظیر حقوق حیوانات رفع 

نخواهند شــد. برای حل این مشکل باید با 
استناد به رویکرد و قوانین موجود در سلامت 
واحد، مطالبات حقوق حیوانات را نیز پیگیری 
کرد. باید این نکته را در نظر داشته باشیم که 
جامعه سالم وابسته به سلامت تمام موجودات 
زنده اعم از حیوانات )حیات وحش، حیوانات 
شــهری، خانگی و دام ها( بــوده و هرگونه 
بی توجهی، سلامت و بهداشت عمومی را به 
مخاطره خواهد انداخت. همه مردم باید پیام 
سلامت واحد را دریافت کرده و با پذیرش آن 
گامی بزرگ در توجه به ســلامتی حیوانات 
بردارنــد. قطعاً توجه به ســلامت حیوانات، 
احقاق حقوق حیوانات را  دربرخواهد گرفت. 
متأسفانه طی سال های گذشته مطالبه  گری 
بخشی از فعالان حقوق حیوانات، تنها محدود 
به قاب حیوان دوستی و مسأله اخلاقی درباره 
حیوانات شده و رویکرد مشترکی جایگزین 
آن نشده است. در فقدان قانون حیوانات، برای 
تغییر این وضعیت باید با استناد به رویکرد 
سلامت واحد مطرح شده در سازمان ملل و 
سازمان های تابعه که اتفاقاً ایران نیز عضو آنها 
است، سلامت حیوانات )و حقوق ایشان در 
امتــداد آن( مورد توجه قرار گرفته و رعایت 
آن از سوی مســئولان، فعالان و همه مردم 
به امری ضروری و اجتناب ناپذیر تبدیل شود، 
چراکه علم امروز می گوید بی توجهی به حق 
حیوانات، به خطر انداختن سلامت و بهداشت 
عمومی اســت که اتفاقاً این مورد در قانون 

کشور ما نیز جرم است.

مجتبی طباطبایی
پژوهشگر اخلاق محیط  زیست و 
فعال حقوق حیوانات

واقعیت امر به عنــوان یک فعال 
محیط زیست برای جنگل وحشی 
هزاران برابر بیش تر از باغ دست ساز 

ارزش قائل هستم.
در جنگل تمام زیستمندان مطابق 
با ویژه گی های زیستی خود زندگی 
می کنند. ریشــه دارنــد و همانی 
هستند که نشان می دهند. اختیار 
زندگی خود را در دست دارند و تابع 
کسی نیســتند. دروغ نمی گویند و 
اهل فریب و ریا نیســتند. سرشان 
به کار خود گرم اســت و در زندگی 

دیگران دخالت نمی کنند.
ولی در باغ، زیســتمندان ریشــه 
ندارند و کاملا بی اختیار در خدمت 
خواســت و اوامر باغبان هســتند. 
باغبان هر جور که اراده کند آن ها را 
آرایش می کند. باغ در واقع نمایشی 
از بی هویتی و بی ریشــه بودن و بی 
اختیاری است. در باغ اولویت اول با 
رنگ و لعاب و زیبایی  است نه اصالت 
و قدرت انتخاب و داشــتن اختیار و 

هویت فردی و جمعی.
در حال حاضر بدون هیچ شک و 
تردیدی اروپا تبدیل به باغ شده است 
و باغبان دوباره در جنگل به دنبال از 
بین بردن هویت و فرهنگ و اصالت 
قســمت های مختلف آن و تبدیل 

کردن به باغ اســت. ولی با قاطعیت 
عــرض می کنم که حداقل در مورد 
ایــران کور خوانده اســت. ایرانی در 
طول تاریخ نشان داده است که توسط 
فرهنگ بسیار غنی و خردمحوری که 
دارد، خود برای خود تصمیم می گیرد 
و برنامه ریزی می کند و هرگز برده 
و مستعمره نبوده و نیست و نخواهد 

شد.

سدسازی های لجام گسیخته 
برخلاف اصول عدالت زیستی

با اندک شــناخت پایه از ساختار 
و ســازوکار و اصول حاکم بر محیط 
زیست به راحتی متوجه می شویم که 
اقداماتی مانند سدسازی های لجام 
گسیخته و عظیم دقیقآ بر خلاف این 
اصول و مفاهیم عدالت زیستی است. 
نمــی دانم چرا بعضــی از فعالان 
محیط زیست ما که کم و بیش این 
اصول را می شناسند به جای تمرکز 
بر روی این اصول و آگاهی بخشــی 
عمومی در این زمینه، اصرار دارند که 

به صحرای کربلا بزنند؟!
سد چم شیر چه موجب شوری آب 
شود و چه نشود اثری به غیر از تصرف 
زیســتگاه ها و نابودی زیستمندان 
و تغییرکاربــری اراضی کشــاورزی 

و مهاجرت های مخرب زیســتی و 
کسب درآمدهای بادآورده بی حساب 
و کتاب و تزریــق آن به بازار دلالی 
و تخریب اقتصاد کشــور و له شدن 
افراد قانونمنــد و اخلاق مدار زیر بار 
فشارهای ناشی از ان و آسیب فراوان 
به زیستمندان خلیج فارس نخواهد 
داشت. این اصل مطلب است و بقیه 

فقط حاشیه، 
حال وقتی دوســتان روی توجیه 
کردن متمرکز می شــوند البته که 
مدیریت هم با همین روش با فعالان 
مقابله می کند. ســخنان این مدیر 
محیط زیست خود گویای این مدعا 

است.
نادرضرابیان
 فعال محیط زیست

جنگل وحشی هویت و اصالت دارد»حقوق حیوانات« در قاب سلامت مشترک

خواهش وزیر و امتناع اهل هنـر



2  سیاسی

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی استان البرز از طرح 
مباحث مرتبط به سرمایه گذاری در حوزه های مختلف 
استان از جمله صنعت و گردشگری در دیدار با هیأت 

تجاری از جمهوری افغانستان خبر داد.
 رضا جعفری در حاشیه دیدار یک هیأت تجاری از 
جمهوری افغانستان متشکل از سرمایه گذاران بخش 
خصوصی این کشور با مسئولان اتاق بازرگانی البرز 
و بازدید از نمایشگاه دائمی توانمندی های تولیدی و 
صنعتی این مجموعه گفت: در ابتدای حضور هیأت 
افغانستانی و طی نشستی در محل اداره کل اقتصاد 
و امور دارایی استان با طرح موضوع سرمایه گذاری در 

حوزه های مختلف از جمله گردشگری، صنعت و دیگر 
مباحث مرتبط در این مورد گفتگو کردیم و استقبال 

بسیار خوبی در این زمینه داشتند.
وی اظهار امیدواری کرد که دیدار فعالان بخش 
خصوصی جمهوری افغانستان و البرز به بروز اتفاقات 
مثبت در راستای ایجاد اشتغال و تحولات اقتصادی 
در استان منجر شــود و افزود: در ادامه سفر هیأت 
اعزامی از جمهوری افغانســتان به البرز با توجه به 
تمایل آنها برای آشنایی با صنایع فعال استان، این 
هیأت و جمعی از فعالان اقتصادی استان در محل 
اتاق بازرگانی با هم دیــدار کردند که در نتیجه آن 

طرفین برای ادامه این تعاملات و ملاقات های تجاری 
نظر مساعد داشتند.

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی اســتان البرز با 
مثبت ارزیابی کردن دیدگاه هیأت افغانســتانی در 
خصوص آشــنایی با صنایع فعال و پویای استان در 
بخش های مختلف از جمله غذایی، دارویی و نساجی 
گفت: مباحثی نیز در ارتباط با تعاملات در حوزه های 
خدماتی، کشــاورزی و یا گردشگری مطرح شد که 
نشــان می دهد این دیدار دستاوردهای خوبی برای 
اســتان به ارمغان خواهد داشت که به زودی نمایان 

می شود.

سرپرســت اداره کل ورزش و جوانان استان 
البرز گفت: با انتخابات صورت گرفته 1۴ شبکه 
مردم نهــاد با رویکردهای مختلف در اســتان 

تشکیل می شوند.
 بهزاد فروغ بعد از ظهر چهارشنبه در مراسم 
آغازین انتخابات شبکه های تخصصی مؤسسات 
مردم نهاد استان البرز که در سالن اجتماعات 
اداره کل ورزش و جوانان استان البرز برگزار شد، 
اظهار کرد: فضا برای فعالیت جوانان در استان 

بهتر شده است.
وی بیان کرد: ما در اداره کل ورزش و جوانان 
اســتان البرز با تمام تــوان در خدمت جوانان 

هستیم و از هرگونه ایده، نقد و پیشنهاد شما 
عزیزان استفاده خواهیم کرد.

در ادامه افشــاری با اشــاره به اهمیت این 
انتخابات گفــت: امیدواریم با برگــزاری این 
انتخابات و مشخص شــدن نفرات برگزیده، 
گام های مثبــت و اتفاقات خوبــی در حوزه 

سازمان های مردم نهاد استان رقم بخورد.
شایان ذکر است؛ این برنامه از ساعت 1۳ تا 
1۷ به طول انجامید که طی آن افراد عضو در 
سازمان های مردم نهاد استان البرز با حضور در 
اداره کل به کاندید مورد نظر خود در شبکه های 

تخصصی رأی دادند.

معاون گردشگری اداره کل میراث  فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی استان البرز گفت: 
تعطیلــی روزهــای پنج شــنبه، باعث رونق 

گردشگری داخلی به ویژه البرز می شود.
 شــهرام علی محمدی گفت: این اســتان 
به عنوان اســتانی چهار فصــل دارای مناطق 
گردشگری زمســتانه و مناطق ییلاقی مورد 
اســتقبال گردشگران در فصل بهار و تابستان 
است. وی با بیان اینکه نزدیکی البرز به پایتخت، 
فرصت خوبی برای اســتفاده از ظرفیت های 
گردشگری این استان فراهم کرده است ادامه 
داد: در تعطیلی های ۴۸ ساعته، برنامه ریزی برای 

مسافرت های دوردست کمتر حاصل می شود 
بنابراین پایتخت نشــینان ترجیح می دهند 
به البرز ســفر کنند و جمعیت 1۴ میلیونی 
پایتخت، بازار خوبی برای گردشگری البرز است. 
معاون گردشگری میراث فرهنگی،گردشگری و 
صنایع دستی استان البرز با اشاره به وضعیت 
خوب این منطقه از لحاظ طبیعی، تاریخی و 
فرهنگی، بیان کرد: تعطیلی پنج شنبه ها می تواند 
باعث رونق گردشگری داخلی و درصد اشغال 
تأسیســات اقامتی و گردشــگری را در البرز 
افزایش دهد که یکی از بالاترین امتیازات برای 

این استان به شمار می رود.

سرپرست اداره کل ورزش و جوانان البرز:
14 شبکه مردم نهاد با رویکردهای مختلف 

در البرز تشکیل می شوند

معاون گردشگری اداره کل میراث  فرهنگی البرز:
تعطیلی   پنجشنبه ها

 برگ برنده گردشگری البرز

مدیر عامل شــرکت گاز استان البرز از ارائه 
آموزش و نحوه صحیح اســتفاده از وســایل 
گرمایشی در راســتای بهینه مصرف کردن و 
صرفه جویی در انرژی گاز در مدارس اســتان 

البرز خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت ملی گاز 
ایران، سیدرضا غفاریان مدیر عامل شرکت گاز 
اســتان البرز، بیان کرد: با شروع فصل سرما و 
استفاده از وسایل گرمایشی و برای جلوگیری 

از خطرات احتمالی ناشــی از وسایل گازسوز 
کارشناسان این شــرکت در مدارس استان به 
ویژه در مناطقی که تازه از نعمت گاز برخوردار 
شــده و یا مناطقی که بیشتر از بخاری گازی 
استفاده می کنند حضور پیدا کرده و آموزش 

های لازم را به دانش آموزان ارائه می دهند.
وی ادامــه داد: با توجه به تجربه های موفق 
در مشارکت دانش آموزان برای اهداف آموزشی، 
شرکت گاز استان البرز بر اساس تفاهم نامه ای 

که با اداره کل آموزش و پرورش استان دارد، این 
مباحث را در کلاس های درس منتقل می کند.
غفاریان بیان کرد: کارشناســان HSE و 
کارشناس ایمنی با حضور در کلاس های درس 
موضوع های اتصالات لوازم گرمایشی، اتصالات 
شیرآلات گاز، بررســی دودکش، نشانه خوب 
نسوختن بخاری، نشانه مسمومیت از منوکسید 
کربن و علائم گازگرفتگی را برای دانش آموزان 

تشریح و آموزش می دهند.

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی البرز خبر داد؛
بررسی سرمایه گذاری درصنعت و گردشگری البرز با هیأت تجاری افغانستان

مدیر عامل شرکت گاز البرز خبر داد:

ارائه آموزش های ایمنی و صرفه جویی در مدارس استان البرز

اخبار

16 هزار نوزاد البرزی زیر 
پوشش طرح غربالگری شنوایی 

قرار گرفتند

مدیرکل بهزیستی اســتان البرز اعلام کرد: 1۶ هزارو 
۵۷ نوزاد طی سال جاری در این استان زیر پوشش طرح 

غربالگری شنوایی قرار گرفتند.
وجیهــه محمدی فلاح مدیرکل بهزیســتی البرز روز 
یکشنبه ۲۰ آذرماه در جمع خبرنگاران افزود: از مجموع 
این نوزادان برای ۴۸ نوزاد مداخلات طبی و توانبخشــی 

شامل ارائه سمعک و جراحی انجام شد.
مدیر کل بهزیستی استان البرز گفت: طبق بررسی های 
علمی و آماری از هر یک هزار نوزاد بین یک تا سه نوزاد با 

مشکل کم شنوایی مواجه هستند.
وی ادامه داد: با توجه به اینکه یادگیری کودکان از طریق 
شنیدن و برقراری ارتباط با محیط اطراف است، ناشنوایی 
و کم شنوایی یک اختلال پنهان است که والدین در دوران 

اولیه سن کودک متوجه این نقص نمی شوند.
محمدی فلاح گفت : نوزاد کم شنوا بسته به میزان و نوع 
مشکل کم شنوایی با دشواری هایی در گفتار و زبان روبرو 
می شود. مدیرکل بهزیستی البرز اظهار داشت: کم شنوایی 
ممکن است زبان آموزی را تحت الشعاع قرار دهد بنابراین 
کشــف زودهنگام کم شنوایی پیش از سه ماهگی و ارایه 
خدمات لازم پیش از ۶ ماهگی به نوزاد و خانواده او ضروری 
است. وی یادآورشد: بهترین زمان معاینه شنوایی از بدو تولد 
تا یک ماهگی است چرا که مشکلات شنوایی قبل از سه 
ماهگی باید تشخیص داده شود و مداخلات لازم را قبل از 

۶ ماهگی انجام داد.
در زمان حاضر برنامه غربالگری شــنوایی در 1۴ پایگاه 
شامل زایشگاه و محل اداره بهزیستی استان البرز انجام می 
شود و والدین نوزادان می توانند برای کسب اطلاعات بیشتر 

با بهزیستی شهرستان مربوطه تماس حاصل نمایند

مسابقات انتخابی المپیاد ورزشی 
بازنشستگان تامین اجتماعی البرز 

برگزار شد

 مسابقات انتخابی المپیاد ورزشی بازنشستگان تامین 
اجتماعی استان البرز با همکاری کانون های بازنشستگی 
کارگری و کارکنان استان البرز و اداره کل و مدیریت درمان 
تامین اجتماعی استان البرز در دو گروه »کارکنان بازنشسته 
تامین اجتماعی« و »کارگران بازنشسته و مستمری بگیر 

«استان البرز برگزار شد.
مسابقات انتخابی المپیاد ورزشی بازنشستگان تامین 
اجتماعی استان البرز با همکاری کانون های بازنشستگی 
کارگری و کارکنان استان البرز و اداره کل و مدیریت درمان 
تامین اجتماعی استان البرز در دو گروه  »کارکنان بازنشسته 
تامین اجتماعی« و »کارگران بازنشسته و مستمری بگیر 
«استان البرز در رشته های ورزشی شنا ، تنیس روی میز 
، فوتبال دستی ، تیراندازی با تفنگ بادی ، شطرنج و دارت 
در روز پنج شنبه هفدهم آذر ماه در محل کانون کارگران 

بازنشسته و مستمری بگیر شهرستان کرج برگزار شد.
شایان ذکر است المپیاد بازنشستگان و مستمری بگیران 
کارکنان بازنشسته تامین اجتماعی و کارگران بازنشسته و 
مستمری بگیر در زمستان سال جاری در استان های یزد و 

کرمان برگزار خواهد شد .

شماره ۶۶/ آذر ماه 1۴۰1

نماینده عالی دولت در استان البرز با بیان اینکه 
البرز از نظر سرانه درمانی و آموزشی آخرین استان 
کشــور است، گفت: در حال حاضر این استان با 
کمبود ۲۳۰۰ تخت بیمارستانی و ۵۵۰ مدرسه 

مواجه است.
مجتبی عبداللهی روز سه شنبه ۲۲ آذرماه با 
اشاره به رسیدگی به مطالبات مردمی در ملاقات 
های چهره به چهره با مردم گفت: مشکلات سه 
هزار نفر از شهروندان این استان طی این ملاقات 
ها مورد بررسی قرار گرفت. در این ملاقات های 
مردمی مشــکلات از نزدیک شنیده، همدردی، 
دلجویی و حتی عذرخواهی از مردم به عنوان ولی 

نعمتان شده است .
وی تاکید کرد: درصدد هستیم تمام خواسته 
های مردم را با نگاه مثبت محقق کنیم و از کاستی 
ها عذرخواهی داریم و تمام توان خود را برای کار 

کردن به کار بسته ایم.
استاندار البرز با اشاره به اینکه دولت سیزدهم 
دولتی با عنوان ایران قوی و مردمی اســت که 
هرآنچه در توان دارد برای تامین مطالبات مردمی 
به کار بســته گفت: در استان البرز نیز در تلاش 
هستیم تا زیرساخت ها را تامین و کاستی ها را 

جبران کنیم .
وی اضافه کرد: همزمان با ملاقات مردمی در 

استانداری البرز دستگاه های اجرایی و فرمانداری 
های این اســتان نیز در روزهای ســه شنبه به 
صورت چهره به چهره آماده بررســی مطالبات 

مردمی شده اند .
عبداللهی با اشاره به اینکه 11 سال از استان 
شدن البرز می گذرد گفت: این استان کوچکترین 
استان از نظر جغرافیا اما اولین استان به لحاظ رشد 
جمعیت در هر هکتار است که مشکلاتی را برای 

آن به وجود آورده است .
وی یاد آور شد: از ابتدای شکلگیری استان البرز 
اعتبارات آن به درستی برآورده نشد و تخصیص 
نیافت، اکنون در فصل بودجه قرار داریم بنابراین 

در دولت ســیزدهم در تلاش هستیم تا لایحه 
بودجه در سال 1۴۰۲ را افزایش دهیم .

استاندار البرز:

البرز آخرین استان کشور در سرانه های درمانی و آموزشی است



در استان   ۳

معاون اجتماعی اداره کل تعاون کار و رفاه 
اجتماعی استان البرز، گفت: به مناسبت روز 
جهانی ایدز، دوره آموزشــی آشنایی با این 
بیماری با همکاری معاونت بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشکی استان البرز در اداره کل تعاون 

کار و رفاه اجتماعی برگزار شد.
مرضیه فهمیده با اعلام اینکه دوره آموزشی 
آشنایی با بیماری ایدز برگزار شد، اظهار کرد: 

به منظور آشنایی کارکنان این اداره کل، دوره 
آموزش آشنایی با بیماری ایدز با همکاری 
معاونت بهداشتی دانشــگاه علوم پزشکی 

استان در محل اداره کل برگزار شد.
فهمیــده در ادامه گفــت: همه نهادها و 
دســتگاه ها دولتی و غیردولتــی و مراکز 
آموزشی و دانشــگاهی موظف هستند به 
منظور ارتقاء ســطح آگاهی هــای مردم و 

آشــنایی با روش های پیشــگیری از ابتلا 
به بیمــاری ایدز در حد توان جلســات و 
برنامه هایی را برای مجموعه مخاطبان خود 
برگزار کنند که این اداره کل نیز در راستای 
رســالت اجتماعی و رفاهــی جامعه هدف 
و همچنین مجموعه کارکنــان این دوره 

آموزشی را برگزار کرده است.
وی در ادامه گفت: برنامه ریزی های لازم 

برای برگزاری دوره های آموزشی در خانه های 
بهداشت کارگری برای جامعه کار تولید نیز 
صورت گرفتــه و با تشــکیل و راه اندازی 
خانه های بهداشت کارگری اجرای دوره های 
آموزشی پیشگیری از ابتلاء به این بیماری 

دنبال خواهد شد.

فرمانــده انتظامی اســتان البــرز گفت: اگر 
می خواهیــم از وقوع حــوادث بکاهیم علاوه بر 
تلاش پلیس و دســتگاه ها مردم نیز در راستای 
مسئولیت های اجتماعی خود به توصیه پلیس 

عمل کنند.
سردار عباسعلی محمدیان در حاشیه آغاز طرح 
زمستانی پلیس البرز در گفت وگو با خبرنگار مهر 
اظهار کرد: این طرح همزمان با سراســر در این 
استان برگزار شد و رده های مختلف پلیس و سایر 
دستگاه های خدمات رسان در ستاد فرماندهی 

انتظامی در آن حضور دارند.

وی بیان کرد: ســتاد بحران، اورژانس و هلال 
احمر از جمله دستگاه های خدمات رسان همکار 
در این طرح هستند که در محورهای مواصلاتی 
استان مستقر شــده و به مردم خدمات رسانی 

می کنند.
فرمانده انتظامی استان البرز تصریح کرد: مردم 
ایران اسلامی شایسته بهترین خدمات رسانی ها 
هســتند و این طرح نیز در این راستا آغاز شده 

است.
وی خاطرنشان کرد: حضور فعال پلیس و دیگر 
دستگاه ها بخشی از اقدامات پیشگیرانه برای وقوع 

حادثه اســت و برای جلوگیری از این امر تلاش 
زیادی صورت خواهد گرفت.

سردار محمدیان گفت: اگر می خواهیم از وقوع 
حوادث بکاهیم علاوه بر تلاش پلیس و دستگاه ها 
مردم نیز در راستای مسئولیت های اجتماعی خود 

به توصیه پلیس عمل کنند.
وی متذکــر شــد: امیدواریم بــا آغاز طرح 
زمستانی که حضور فعال پلیس و دستگاه های 
خدمات رسان در محورهای مواصلاتی را در پی 
دارد و همکاری مناسب مردم شاهد زمستانی کم 

حادثه باشیم.

اخبار

مدیر کل مخابرات منطقه البرز: 
مشترکان تلفن ثابت فریب 

کلاهبرداران را نخورند

مدیرکل مخابرات منطقه البرز از مشترکان تلفن ثابت 
خواست به هرگونه تماس تلفنی مشکوک در خصوص 

ارائه خدمات به مشترکان به هیچ وجه اعتماد نکنند.
های  شیوه  با  کلاهبرداران  داشت:  اظهار  بیان  عبدلله 
مختلف مانند عملیات کابل برگردان و یا خدمات ارتباطی 
با مشترکان تماس تلفنی برقرار می کنند که باید مراقب 

این شیوه کلاهبرداری بود.
ثابت  تلفن  مشتریان  به  ارائه خدمات  کرد:  اضافه  وی 
از طریق مبادی و درگاه های رسمی اطلاع رسانی می 
شود و هرگونه تماس با مشترکان از شماره  های ناشناس 
جنبه کلاهبرداری دارد. بیان افزود: یکی از شگردهای 
برای  تایید  رمز  ارائه  خصوص  در  اخیر  کلاهبرداری 
اپلیکیشن های خارجی است که به صورت تماس صوتی 
انجام می گیرد. وی یادآورشد: کلاهبرداران همچنین با 
تماس با مشترکان تلفن ثابت به بهانه برنده شدن در 
مسابقه های متعدد، سعی در تخلیه اطلاعات شخصی و 
یا بانکی دارند که به هیچ وجه کاربران اطلاعات شخصی 

خودرا دراختیار افراد ناشناس قرارندهند.
اکنون بیش از یک میلیون و 1۰۰ تلفن ثابت در استان 

البرز فعال است.

انجام ۲07 بازدید از مجتمع های 
خدماتی رفاهی بین راهی البرز

مسئول مجتمع های خدماتی- رفاهی اداره کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای البرز گفت: از ابتدای سال تاکنون 
۲۰۷ بازدید از مجتمع های خدماتی رفاهی بین راهی 

استان انجام شده است.
اینکه در حال حاضر 11  به  اشاره  با  یوسف زاده  مریم 
مجتمع خدماتی- رفاهی در استان فعالیت دارند، اظهار 
کرد: مجتمع های خدماتی رفاهی بین راهی در فراهم 
کردن آسایش و رفاه بیشتر رانندگان و مسافران از طریق 
ارائه خدمات متمرکز و مناسب، دسترسی سریع کاربران 
جاده ای و خدمات مورد نیاز و کاهش میزان سوانح رانندگی 
و افزایش ضریب ایمنی جاده ها نقش به سزایی دارند. وی 
بیان کرد: در بازدید از این مجتمع ها شاخص های مختلفی 
چون وضعیت نمازخانه ها، سرویس های بهداشتی، سیستم 
آشپزخانه،  رستوران،  نمازخانه  سرمایشی  و  گرمایشی 
پارکینگ، ورودی و خروجی مجتمع ها مورد نظارت و 

بررسی قرار می گیرد.
مسئول مجتمع های خدماتی- رفاهی اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای البرز در ادامه از اخذ اعتبار برای 
بازسازی تابلوهای پیش آگاهی مجتمع های خدماتی رفاهی 
بین راهی استان خبر داد و گفت: با بازسازی این تابلوها 

چهره بصری ورودی مجتمع ها زیباتر می شود.
وی متذکر شد: در کنار این بازدیدها مسافران و رانندگان 
نیز می توانند در صورت مشاهده هرگونه تخلف و عدم 
از سوی مجتمع های خدماتی  بهداشتی  نکات  رعایت 
رفاهی موارد را از طریق سامانه های پیامکی ۳۰۰۰1۴1 

و ۳۰۰۰۷۰۷۰ اعلام کنند.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز:

زمستان نگران کننده ای در البرز پیش رو داریم
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز گفت: 
برای تامین آب مشــترکان استان همچنان 
از ذخایر بارندگی ســال های پیش استفاده 
می کنیم. داوود نجفیان با بیان اینکه به دلیل 
کاهش بارندگی، زمســتان نگران کننده ای 
پیش رو داریم، اظهار کرد: در حال حاضر برای 
تأمین آب شرب مورد نیاز مشترکان استان از 

ذخایر آبی سال های پیش استفاده می کنیم.
وی با تاکید بر اینکه باید از ایده های نو در 

مدیریت توزیع آب استفاده کنیم، توضیح داد: 
امیدواریم با گذر از پاییز بتوانیم به حد نرمال 

بارندگی در استان برسیم.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای البرز با بیان 
اینکه باید برای شرایط سخت آماده باشیم، 
توضیح داد: البته به کمک مردم تا این لحظه 
در بحث تأمین آب دچار مشکل نشده ایم و 

امیدواریم این روند ادامه داشته باشد.
وی با اشاره به اینکه فرایند تکمیل طرح های 

عمرانی حوزه آب در حال تکمیل است، گفت: 
طرح های عمرانی در بخش آب از فعال ترین 

طرح های استان است.
نجفیان اضافه کرد: طرح رینگ سراسری 
آب به شهرستان های غربی استان که شامل 
طرح تغذیه مصنوعی فردیس، طرح تغذیه 
مصنوعی کردان و پســاب اشتهارد و تصفیه 
خانه هشتگرد است از مهمترین پروژه های 

حوزه آب است.

 رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان 
گفت: به دلیل تشــدید آلاینده ها در مناطق 
مختلف این استان البرز، رانندگان به منظور 
کاهش این آلودگی نسبت به رفع نقص فنی 

وسایل نقلیه خود اقدام کنند. 
ســرهنگ "حمدالله رحمتی پور"  اظهار 
داشت: در پی افزایش آلودگی هوا ورود وسایل 
نقلیه دودزا و فاقد معاینه فنی به معابر درون 

شهری استان البرز ممنوع است. 
وی اضافه کرد: با توجه به تشدید آلایندگی 
ها و کاهش کیفیت هوای این استان ضرورت 

دارد رانندگان خودروهای آلاینده و فاقد معاینه 
فنی خود را برای رفع نقص به مراکز خدمات 

خودرویی و معاینه فنی انتقال دهند. 
ایــن مقام انتظامی گفت: بیــش از ۴ هزار 
وسیله نقلیه دودزا و فاقد معاینه فنی طی یک 
ماه گذشته در معابر شهری این استان اعمال 
قانون شده و طرح مقابله با خودروهای دودزا 

تا پایان هفته جاری در این استان ادامه دارد. 
سرهنگ رحمتی پور گفت: طرح برخورد با 
خودروهای آلاینده و فاقد معاینه فنی در همه 
فصول سال ادامه دارد اما در ۶ ماه دوم سال به 

دلیل آلودگی بیشتر در کلانشهر ها، این طرح با 
شدت بیشتری انجام می شود. 

رئیس پلیــس راهــور البرز اضافــه کرد: 
شــهروندان تا حد ممکن از هر گونه فعالیتی 
کــه منجر به افزایش آلودگی هوا می شــود، 

خودداری کنند. 
وی با بیان اینکــه اکنون ۲۲ مرکز معاینه 
فنی خودرو در استان البرز فعال است، افزود: 
خودروهایی که عمر تولید آن ها کمتر از ۴ سال 
باشــد نیازی به معاینه فنی ندارند اما بالای ۴ 

سال باید برگه معاینه فنی دریافت کنند.

رئیس اتاق بازرگانی البــرز از میزبانی این 
پارلمان بخــش خصوصی به منظور برگزاری 

سومین دوره جشنواره ملی امیرکبیر خبر داد.
پرهام رضایی با اشــاره به برنامه ریزی های 
انجام شــده به منظور برگزاری سومین دوره 
جشنواره ملی امیرکبیر در البرز و به میزبانی اتاق 
بازرگانی استان گفت: در این جشنواره رسالت 
اصلی و مهم حمایت از طرح ها، پایان نامه ها و 
رساله های دانشجویی کاربردی کارفرما محور 
اســت و در دو سال گذشته با همکاری جهاد 

دانشگاهی و بنیاد نخبگان استان این جشنواره 
را در راستای برقراری تعامل صنعت و دانشگاه 
برگزار کرده ایم. فراخوان های مرتبط به ارسال 
پایان نامه ها و رســاله ها از سوی متقاضیان به 
دبیرخانه سومین دوره جشنواره ملی امیرکبیر 
از طریق شورای سیاست گذاری آن دنبال شده 
اســت و جلســات داوری آثار ارسالی توسط 
روسای دانشگاه ها و نمایندگان مرتبط در حوزه 
صنعت در حال برگزاری اســت. رئیس اتاق 
بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی استان 

البرز با بیان اینکه اتصــال نخبگان و فناوران 
جامعه دانشگاهی با فعالان عرصه صنعت به 
بهبود توســعه اقتصادی شرایط حال حاضر و 
تقویت توان تولید داخل منجر می شود، بیان 
کرد: تمرکز اصلی جشنواره امیرکبیر بر تقاضا 
محور بودن طرح ها، پایان نامه ها و رساله های 
دانشجویی است، بدان معنا که تلاش کنیم تا 
دانش و توانمندی قشر تحصیل کرده کشور در 
خدمت رفع نیازهای تولید داخل به کار برده 
شود و از قبل کارفرماهایی برای استفاده از این 

ظرفیت ها تعیین شده باشد.
وی با بیــان اینکه تلاش ما بر این اســت 
که جشــنواره بــا حضور مهمانان شــاخص 
ملــی در حوزه هــای اقتصادی، سیاســی و 
علمی برگزار شــود، اضافه کــرد: متقاضیان 
می توانند تــا تاریخ 1۲دیماه ســال جاری با 
مراجعه به پایگاه اینترنتی جشنواره به نشانی 
payanname.alborzjde.ir نسبت به 
بارگذاری مستندات مورد نیاز برای شرکت در 

رویداد مذکور اقدام نمایند.

رانندگان نسبت به رفع نقص فنی وسایل نقلیه خود اقدام کنند 

اتاق بازرگانی البرز میزبان جشنواره ملی امیرکبیر

به مناسبت روز جهانی ایدز،

دوره آموزشی آشنایی با بیماری ایدز در البرز برگزار شد

مشارکت فعال مردم منجر به کاهش حوادث رانندگی می شود

شماره ۶۶/ آذر ماه 1۴۰1



4  فرهنگ و هنر

مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز گفت: کمبود نیروی 
مهمترین مشکلات حوزه  از  آموزشی  فضای  و  انسانی 

آموزش و پرورش البرز را تشکیل می دهد.
علی حجرگشت در نشست با مدیران استانی و نواحی 
افزود:کاهش  البرز،  استان  پرورش  و  آموزش  مناطق  و 
مشکلات آموزش و پرورش این استان نیاز به نگاه ویژه 
فضای  و  انسانی  نیروی  بخش  در  خیرین  و  مسوولان 

آموزشی دارد. 
وی خاطرنشان کرد: استان البرز در عرصه تعلیم و تربیت 
، مشکلاتی در بخش زیرساخت ها دارد که برای رفع آنها 
نیازمند به حمایت مسوولان دستگاه های اجرایی و خیرین 

و همراهی اولیای دانش آموزان داریم.
مدیرکل آموزش و پرورش استان البرز با اشاره به کمبود 
نیروی انسانی و فضای آموزش نسبت به میانگین کشوری 

در آموزش و پرورش این استان، بیان داشت: امسال با 
دعوت به کار از بازنشستگان و حق التدریس نیروهای شاغل 
خوشبختانه کلاس بدون معلم نداریم اما در نیروی خدماتی 

مدارس همچنان با مشکل مواجه هستیم.
حجرگشت یادآورشد: البرز فقر فضای آموزشی شدید دارد 
و این کمبود فضا  موجب تراکم دانش آموزی بالا در کلاس 

های درس شده است.

نیروی انسانی و فضای آموزشی مهمترین مشکلات البرز است

مدیرکل ارشاد البرز:

طرح آموزش رایگان رشته های هنری در البرز آغاز شد

شهرک چاپ در مناطق ویژه اقتصادی راه اندازی خواهد شد

 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز 
گفت: طرح رایگان آموزش همگانی در رشــته 

های مختلف هنری در این استان آغاز شد.
ســعید جابری انصاری با بیــان اینکه طرح 
»آموزش هنر بــرای همه« از برنامه های دولت 
خدمتگذار سیزدهم و از تأکیدات وزیر فرهنگ 
و ارشــاد اسلامی اســت، اظهار کرد: اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان آمادگی لازم دارد 
تا از تمام علاقه مندان به شرکت در کلاس های 
هنری در شهرستان های هفتگانه استان ثبت نام 

کند.
وی هدف از این طرح را شناسایی استعدادهای 

بالقوه در رشته های مختلف فرهنگی و هنری 
دانســت و گفت: اعتبارات مورد نیاز توســعه 
آموزش های فرهنگی هنری در سراسر استان به 

ویژه در مناطق کم برخوردار تأمین شده است.
وی تصریح کرد: برای نفوذ هر چه بهتر و بیشتر 
این طرح در تمام مناطق اســتان به خصوص 
مناطق کم برخوردار از تمام ظرفیت ها همچون 
ظرفیت فرمانداران، خطبا، ائمه جمعه استفاده 
می شود تا با استفاده از تریبون هایشان مردم را 

برای شرکت در این آموزش ها تشویق کنند.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز 
با بیان اینکه مذاکراتی نیز با کانون های فرهنگی 

و هنری و بسیج هنرمندان استان برای تبیین 
موضوع طرح برگزار شده است، گفت: افراد علاقه 
مند به رشته های هنری می توانند در رشته هایی 
همچون هنرهای تجســمی، خوشنویسی و 
نمایش زیر اساتید خبره آموزش های رایگان را 

دریافت کنند..
جابری انصاری خاطرنشان کرد: در این طرح 
به دنبال توسعه کسب و کارهای فرهنگی هنری 
و ایجاد شور و نشاط در بین مردم هستیم و از 
تمام ظرفیت ها برای بــه حرکت درآمدن این 
چرخه که شامل آموزش، تولید محتوا و عرضه 

می باشد استفاده می کنیم.

معاون نظارت و توسعه اداره کل چاپ و نشر 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره به برنامه 
ریزی برای ایجاد شهرک چاپ در مناطق ویژه 
اقتصادی، گفت: تفاهم نامه آن تا هفته آینده به 

امضاء می رسد.
به گزارش روابــط عمومی اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی اســتان البرز، رضا بشردوست 
در نهمین جشــنواره صنعت چاپ استان البرز 
که در سالن سیروس صابر اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی استان البرز با حضور فعالان این 
عرصه برگزار شد، افزود: راه اندازی این شهرک ها 

حرکت خوبی است که تسهیلات ماده 1۸ نیز به 
آن تعلق می گیرد.

وی صنعــت چاپ را یــک پدیده فرهنگی، 
هنری، صنعتی و رسانه ای دانست و اظهار داشت: 
صنعت چاپ یک صنعت چند وجهی است که 
اجزاء و اضلاع آن در بخش های مختلف زندگی 
ســاری و جاری است به طوریکه اهالی صنعت 
چاپ نقش خیاط سایر صنایع که همان صنعت 

بسته بندی است را بر عهده دارند.
وی با بیــان اینکه وزارت فرهنگ و ارشــاد 
اسلامی در بخش صنعت چاپ اقدامات فراوانی 

و پیگیری هایی انجام داده، گفت: از جمله این 
اقدامات اصلاج آیین نامه و دستورالعمل ها در 
راستای تسهیل گری و سرمایه گذاری در سراسر 

کشور است.
بشردوســت از جمله نیازها در این صنعت را 
آموزش های روز دانست و افزود: در حوزه آموزش 
با همکاری اتحادیه های سراسر کشور مهمترین 
ســرفصل ها شناسایی و اعلام شده به طوریکه 
یک دوره کلاس آموزشی در بحث مالیات در ۳۰ 
استان برگزار شد و تا پایان سال نیز یک وبینار 

سراسری در استان ها خواهیم داشت.

روزهای تلخی بر تئاتر کشــور حاکم است. 

تئاترهای روی صحنه با عدم استقبال مخاطب 
مواجه اســت و هنرمنــدان تئاتری هم بیکار 
هستند. اما مسئولان هنری از روزهای آینده 
می گویند از جشنواره های فجر و از مهیا بودن 

شرایط اجرا موسیقی و تئاتر برای هنرمندان.
 روز گذشــته وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
اعــلام کرد: »از نظر دولــت و وزارت فرهنگ 
و ارشــاد اســلامی هیچ مانعی برای برگزاری 
کنســرت ها نیســت.« هرچند کــه وزیر در 
صحبت های روز گذشــته خود به تئاتر اشاره 
نکرد اما نمی توان از شرایط سخت و دشوار این 
روزهای تئاتری و آینده آن به راحتی گذشت. 
قطب الدین صادقی در این باره گفت: »آینده 

تئاتر را نمی دانم چه می شود؟ اما حال تئاتر را 
می دانم چگونه است. حال تئاتر این است که 
فضای اجتماعی به شدت ناآرام، منقلب، بحرانی 
همراه با فشــار و اختناق است. یعنی شرایط 
خوبی نیست. این شرایط اولین چیزی که به 

همراه دارد، عدم حضور اجتماعی است.«
این کارگــردان تئاتر هنرمنــدان تئاتر را 
سرمایه های اجتماعی خواند و گفت: »رغبتی 
برای بیرون آمدن نیست. چرا که فضا، فضای 
نیســت که احساس امنیت و همدلی منتقل 
کند. خشونت این روزها منتقل می شود و باعث 
می شود که آدم به فعالیت فکری و روشنفکرانه 
مثل دیدن تئاتر یا تولید تئاتر فکر نکند. اولین 

نیاز یک هنرمند امنیت و طیب خاطره از بین 
رفته اســت. در حال حاضر رغبت ندارم تئاتر 
ببینم و یا تئاتر کار کنم. بر مبنای این شرایط 
چه آینده ای را می توان برای تئاتر ایران متصور 

شد را نمی دانم.«
صادقــی در رابطه با تاثیر شــرایط روز بر 
هنرمندان و بازتــاب آن در اثر هنری تصریح 
کرد: »حتما تاثیر می گذارد. در حال حاضر هم 
عده ای از هنرمندان می بینند، فکر می کنند، 
می نویســند و ایده پیدا می کنند. این روزها 
تبدیل بــه ذخیره ای عاطفی، فکر و هنری در 
هنرمند می شــود. این اتفاقات مثل زهری در 

جان می نشیند و به زودی دهن باز می کند.«

نویسنده کتاب حافظ پژوهی با تاکید بر اینکه 
در این کتــاب از ۲۴۶ مقاله  دارای رتبه علمی 
استفاده شده اســت، گفت: کتاب حافظ پژوهی 

تالیف شد تا در تاریخ جهرم ماندگار شود
 نویســنده کتاب حافظ پژوهی درباره نحوه 
تالیف این کتاب به خبرنگار ایران اکونومیست 
گفت: مقاله های این کتاب از مجموعه همایش 

و مقالاتی پیرامون این حوزه است. اعضای کمیته 
علمی مقاله ها را بررسی کردند و داوری انجام شد. 
مقالات برگزیده به صورت کتاب تالیف شد تا در 
تاریخ جهرم ماندگار شود. باید توجه داشت که 
مقاله های این مجموعه رتبه های کشوری خوبی 
دریافت کرد. به این همایش ۲۴۶ مقاله فرستاده 
شد. مهدی حمایت خواه با اشاره به سخت گیری 

داوران برای بررســی آثار توضیح داد: در داوری 
مقالات سخت گیری شد و قوانینِ مقالات علمی 
برای بررسی آن ها در نظر گرفته شد. کسانی که 
مقاله ها را ارائه دادند، افرادی هستند که اگرچه در 
آن سال کارشناس ارشد بودند، اما الان مدرک 
دکتری دارند و پیشــرفت کردند. با اعلام اینکه 
این کتاب برای دریافت مجوز توسط یک شخص 

حافظ شناس بررسی شده است، ادامه داد: کتاب 
هیچ مشــکلی نداشت و در مدت 1۵ روز مجوز 
انتشار را دریافت کردیم. با توجه به اینکه دبیر 
همایش حافظ پژوهی در جهرم بودم، می توان 
گفت اســتقبال مردم موجب شد تا برنامه های 
متفاوتی در جهرم برگزار کنم. این اقدامات توسط 

اداره کتابخانه عمومی جهرم حمایت می شود.

قطب الدین صادقی : ما تئاتری ها به خاک سیاه نشسته ایم  

کتاب حافظ پژوهی تالیف شد تا در تاریخ ماندگار شود

اخبار

درخشش نام کاروانسرای ینگی 
امام در روز فرهنگی هشتگرد

مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز 
ضمن تبریک روز فرهنگی هشتگرد گفت: انتخاب روز 
ثبت کاروانسرای تاریخی ینگی امام به عنوان روز فرهنگی 

هشتگرد، باعث افتخار است.
نام شهرستان ساوجبلاغ  اظهار کرد:  فریدون محمدی   
به مرکزیت شهر هشتگرد از نظر تنوع رشته های فعال 
صنایع دستی، قرارگیری در جغرافیایی ویژه و منحصر به 
فرد، تعدد جاذبه های گردشگری طبیعی و کشاورزی و از 
همه مهمتر وجود آثار و ابنیه گران سنگ تاریخی و فرهنگی 

همواره مورد توجه اهالی فرهنگ و تاریخ بوده است.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز 
اظهار کرد: به خود می بالیم که دست اندرکاران فهیم و با 
درایت شهر هشتگرد روز ثبت یکی از ارزشمندترین بناهای 
تاریخی استان و ایران” کاروانسرای ینگی امام ” در فهرست 
آثار ملی ایران را به عنوان روز فرهنگی هشتگرد انتخاب 

کردند.
محمدی با ابراز امیدواری از اینکه پرونده کاروانسراهای 
جاده ابریشم با محوریت کاروانسرای ینگی امام در سال های 
آتی ثبت جهانی شود، گفت: توجه همیشگی به مواریث 
و  نه فقط در یک روز خاص، موجب رشد  و  فرهنگی 
بالندگی اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی هر جامعه ای است.

او با تبریک روز فرهنگی هشتگرد به مردم این شهر، افزود: 
از خداوند متعال برای آن خطه زیبا و تاریخی، آبادانی و برای 

مردمانش سربلندی در طول تاریخ خواستارم.

جشنواره هنری بانوی ایرانی 
فراخوان داد 

فراخوان اولین جشنواره ملی هنری بانوی ایرانی با اعلام 
اهداف و محورهای جشنواره اعلام شد.

به گزارش پایگاه خبری تحلیلی فرهنگ و هنر، اولین 
جشنواره ملّی هنری بانوی ایرانی با هدف بیان توانمندی 
ایرانی،  بانوان  واقعی  دادن جایگاه  نشان  بانوان،  های 
نشان دادن بانوان به عنوان سرمایه انسانی، ارائه الگو به 
نسل جوان به خصوص دختران، شناسایی و حمایت 
از هنرمندان مستعد و فعال در حوزۀ بانوان و نمایش 
دستاوردهای هنری آنان و شناساندن بانوان پیشران در 
حوزه های علمی، فرهنگی، هنری، اجتماعی ،سیاسی، 

اقتصادی ، ورزشی و... برگزار می شود.
علاقمندان و هنرمندان فعال در رشته های عکاسی، 
بخش  تایپوگرافی(،  و  )پوستر  گرافیک  نقاشی، 
بخش  و  انیمیشن(  داستانی،  کوتاه)مستند،  فیلم 
ویدئو(  موزیک  آرت،  ویدئو  ویدئویی)موشن گرافیک، 
میتوانند آثار خود را از 1۳ آذرماه تا 1۶ دی ماه به آدرس 
سایت جشنواره ib1401.ddns.net ارسال کنند و 
برای اطلاعات بیشتر با شماره  ۲۲۰۳۶۷۸۴ تماس 

حاصل کنند.
شده  تعیین  محورهای  براساس  آثار  است  گفتنی 
جشنواره مانند بانوان و خانواده، بانوان و تلاش برای 
کارآفرینی،  و  بانوان  سازی،  هویت  و  بانوان  صلح، 
توانمندی بانوان و کسب مهارت، بانوان و مقاومت، بانوان 
و پیشرفت علوم، فرهنگ وهنر، بانوان و اشاعه امید و 
عشق، بانوان و سبک زندگی، نقش رسانه ای بانوان و 

بانوان و حفظ محیط زیست باشد.

شماره ۶۶/ آذر ماه 1۴۰1
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دکتر علیرضا عباسی در گفتگو با شبکه بین 
المللی المیادین گفت:عربستان سعودی حق 
صحبت کردن در مورد حقوق بشر را ندارد.
اگر عربستان سعودی ادعای دموکراسی دارد 

یک بار در کشور خود انتخابات برگزار کند.
وی بااشاره به اینکه در عربستان زنان از کم 
ترین حقوق برخوردار هستندافزود: با دنیایی 

مواجه هستیم که در آن استانداردهای دوگانه 
بیداد می کند.عربستان سعودی با این حجم 
از جنایت، به عنوان رئیس کمیته حقوق 
بشر سازمان ملل متحد معرفی می شود و 
از ایران به عنوان نقض کننده حقوق بشر یاد 
می کنند! نماینده مجلس افزود:جریان غربی، 
عبری و عربی قائل به استانداردهای دوگانه 

ایران هستند.مثلا دارو و غذا  با  در مواجه 
جزء تحریم نیستند، ورزش هم از سیاست 
جداست ولی در مقابل نظام اسلامی ایران 

عکس این گزاره ها ثابت می شود.
دکترعباسی یادآورشد: البته درون خود را 
افشا می کنند که هیچ نسبتی با حقوق بشر 

و جامعه انسانی ندارند.

دبیر اجرایی نخستین رویداد استارت آپی سلامت 
محور رازی، از اختصاص فضای مناسب و رایگان 
به بیش از 1۰ شرکت فناور، برای معرفی خود و 

محصولاتشان در اختتامیه این رویداد خبر داد.
از  حمایت  ضرورت  به  اشاره  با  یوسفی  علیرضا 
شرکت ها و واحد های فناور گفت: تلاش کرده ایم 
این رویداد، شرایط لازم و  تا در جریان برگزاری 
مناسبی را برای معرفی و شناساندن شرکت های 

به همین  فناور و محصولات آن ها فراهم کنیم، 
منظور، در محل برگزاری رویداد، به 1۰ شرکت 
و واحد فناور فعال در حوزه محصولات بیولوژیک، 
فضا هایی را به صورت رایگان اختصاص داده ایم تا 
بتوانند حوزه های فعالیت و محصولات و ایده های 
خود را به حاضران و شرکت کنندگان در این مراسم، 
معرفی و ارائه کنند. او افزود: برگزاری کارگاه های 
توانمند سازی، تشریح فناوری های مورد نیاز موسسه 

رازی، معرفی و تقدیر از شرکت ها و واحد های فناور 
برگزیده، به همراه بازدید از میز فناوران، از بخش های 
جذاب این رویداد علمی و تخصصی خواهد بود. 
دبیر اجرایی نخستین رویداد استارت آپی سلامت 
محور رازی گفت: صاحبان ایده های نوآورانه در حوزه 
واکسن و مواد بیولوژیک می توانند در روز برگزاری 
رویداد، ایده های خود را در دفتری که به همین 

منظور تدارک دیده شده، ثبت کنند.

دکتر علیرضا عباسی در گفتگو با شبکه بین المللی المیادین:

عربستان با این حجم از جنایت، حق ندارد از حقوق بشر دَم بزند

موسسه رازی در مدار حمایت از شرکت های فناور عرصه بیولوژیک

اخبار

برف و باران مهمان آسمان البرز
 می شود

سامانه  گوید  می  البرز  استان  هواشناسی  مدیرکل 
بارشی از صبح فردا شنبه در مناطق مختلف این استان 

فعال می شود.
آرش بهاروند احمدیگفت: این سامانه با بارش برف و باران 

در مناطق مختلف استان به ویژه ارتفاعات همراه است .
او با بیان اینکه هوای آلوده تا شامگاه جمعه در البرز ماندگار 
است،افزود: از صبح فردا شنبه از میزان آلودگی هوای 

استان البرز کاسته می شود.
از  تردد  قصد  کسانی  و  رانندگان  به  احمدی  بهاروند 
محورهای کوهستانی البرز را دارند توصیه کرد که سوخت 
کافی ، زنجیر چرخ ، لباس گرم و مواد غذایی همراه داشته 

باشند.
مدیرکل هواشناسی البرز گفت : سامانه جدید بارشی تا 

صبح یکشنبه هفته آینده در البرز فعال است.
او با بیان اینکه دمای هوای البرز امروز و فردا بین ۲ تا 1۳ 
درجه بالای صفر در نوسان است ، افزود: روزهای یکشنبه 
و دوشنبه هفته آینده حداقل دمای هوای استان به صفر 

درجه می رسد.
آلودگی هوا طی هفته جاری سبب غیر حضوری شدن 

کلاس های درس مدارس استان البرز شد.

بهره مندی بیش از هزار 
البرزی از آموزش های مهارتی 

قرارگاه های اجتماعی

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز می گوید از 
ابتدای سال تاکنون، هزار و ۷۴ نفر از مردم استان البرز در 
مناطق و محلات محروم در قالب قرارگاه های اجتماعی، 

آموزشهای مهارت فنی و حرفه ای را فرا گرفته اند.
بهزاد غفاری افزود: در راستای فراهم کردن زمینه های 
لازم و دسترسی همگان از آموزشهای مهارتی، با برنامه 
ریزی های صورت گرفته و با همکاری استانداری البرز؛ در 
بیش از ۲۵ محله در شهرستانهای کرج، فردیس، چهارباغ، 
ساوجبلاغ، نظرآباد و اشتهارد آموزش های لازم به مهارت 

جویان ارائه شده است.
کم  محلات  در  آموزشی  نیازسنجی  اینکه  بیان  با  او 
برخوردار از سوی کارشناسان اداره کل آموزش فنی و 
حرفه ای استان البرز صورت گرفته، گفت: حرفه های 
مانتودوز، پارچه ساز تزیینی، قالی باف ترکی، نازک دوز 
زنانه، دوخت سرویس آشپزخانه، جواهرسازی، دوزنده 
کیف با چرم طبیعی، تولید کننده عرقیات از گیاهان 
دارویی، سازنده وسایل تزیینی، تکثیر و پرورش گل های 
آپارتمانی، پرورش دهنده زالوی طب سنتی و ارزیابی 
خطرات در محیط حریق و حادثه از مهمترین حرفه های 

مورد نیاز محلات ارزیابی و مورد آموزش قرار گرفت.
 شایان ذکر است: توانمندسازی و تحول اجتماع محور 
محلات کم برخوردار استان از مهمترین اهداف قرارگاه 
اجتماعی بوده و اداره کل آموزش فنی و حرفه ای استان 
البرز به عنوان مسئول کمیته آموزش و حرفه آموزی 
قرارگاه اجتماعی در سطح استان متولی آموزش در مناطق 

کم برخوردار می باشد.

تذکر رئیس فراکسیون دیپلماسی اقتصادی به وزیر خارجه:

ضرورت برخورد جدی تر با هرگونه مداخله و خدشه نسبت به تمامیت ارضی ایران

فرودگاه پیام میزبان دوازدهمین دوره نمایشگاه ایرشو هوافضا می شود

آئین شب یلدا در ۶۶ محله کم برخوردار البرز برگزار می شود

مهدی عسگری در تذکر به وزیر خارجه، 
هر گونه  با  جدی تر  برخورد  ضرورت  بر 
مداخله و خدشه نسبت به تمامیت ارضی 
ایران به ویژه کشورهای چین، عربستان و 

بحرین تاکید کرد.
نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد 
گفت: از وزارت خارجه انتظار داریم که 
برخورد جدی تری در خصوص مداخلات 
خارج از عرف و قاعده کشورهای غربی 
و شرقی در امور ایران یکپارچه، عزیز و 
مقتدر داشته باشد، به ویژه در خصوص 
این بیانیه شورای همکاری خلیج فارس 
انجام  با حضور رئیس جمهور چین  که 

شد.
وی افزود: اگر کوچکترین شبهه ای نسبت 
به تمامیت ارضی ایران وارد بشود، رواست 
و  تایوان  بر  هم حاکمیت چین  ما  که 
تلاش های مسالمت آمیز برای حل این 

آن  بر  و  بدانیم  مذاکره  قابل  را  مسئله 
تاکید کنیم.

ما  کشور  حاکمیت  گفت:  مسئول  این 
تاریخی،  اسناد  طبق  سه گانه  جزایر  بر 
نقشه های قدیمی، جغرافیای سیاسی و 
مالکیت تاریخی امری قطعی و غیرقابل 

خدشه است.
اقتصادی  دیپلماسی  فراکسیون  رئیس 
تصریح کرد: به کشور بحرین هم که این 
بیانیه را امضاء کرده یادآور می شویم که 
بحرین خودش جزء مسلم خاک ایران 
بزرگ بوده و طی یک فرایند غیرقانونی 
یک نظرسنجی فرمایشی و تحت فشار 
استعمار بین الملل موقتا از ایران تفکیک 

شده، این موضوع حتی در زمان پهلوی 
هم باعث سرشکستگی و سرافکندگی 
بوده و قابل دفاع نبوده است و لازم است 
و  تاریخی  لحاظ  به  خارجه  وزارت  که 
حقوق بین الملل این مسئله را پیگیری 

کند.
وی در پایان خاطر نشان شد: به کشور 
کشورهای  که  می شویم  یادآور  چین 
وابسته به هیچ وجه قابل اعتماد نیستند 
و بهتر است که براساس منافع مشترک 
دو کشور، دیپلماسی اقتصادی را در رأس 
کارشان قرار داده و با توجه به سفر اخیر 
اینگونه  از  ما،  کشور  در  حضورشان  و 
رویکردهای مخرب سیاسی پرهیز کنند.

دبیر یازدهمین نمایشگاه بین المللی ایرشو 
های  ظرفیت  به  توجه  با  گفت:  هوافضا 
فرودگاه بین المللی پیام و گستره دربرگیری 
جغرافیایی، دوازدهمین دوره نمایشگاه ایرشو 

هوافضا در این فرودگاه برگزار خواهد شد.
بیژن بنکدار، در مراسم افتتاحیه این نمایشگاه 
در حال  میزبانی کیش  به  اکنون  هم  که 
یازدهمین  امسال  گفت:  است،  برگزاری 
نمایشگاه بین المللی ایرشو هوافضا با حضور 
شرکت های خارجی از جمله روسیه وچین 
در بخش بین الملل نسبت به سال های 

گذشته قوی تر و پربارتر در حال برگزاری 
است. 

وی با اشاره به انتخاب فرودگاه بین المللی 
دوره  دوازدهمین  برگزاری  برای  پیام، 

نمایشگاه ایرشو که پاییز سال آینده برگزار می 
شود اظهار داشت:  یکی از اهداف برگزاری 
دوازدهمین دوره نمایشگاه بین المللی ایرشو 
هوافضا در فرودگاه بین المللی پیام استفاده 
از ظرفیت های عمومی حوزه هوانوردی این 

فرودگاه  می باشد.
با  پیام  المللی  بین  فرودگاه  گفت:  بنکدار 
نزدیک به هزار هکتار اراضی در استان البرز 
واقع شده  و در حال حاضر فعالیتهای کارگو، 
مسافری، آموزشی و MRO را در دستور کار 

خود دارد.

از  استاندارالبرز  اجتماعی  و  مشاورفرهنگی 
برگزاری آیین متمرکز یلدای ایرانی، اقوام ایرانی 
در استان خبر داد و گفت: در ۶۶ محله کم 
برخوردار قرارگاه اجتماعی نیز این برنامه اجرا 
می شود.   اردشیر آل عوض صبح پنجشنبه 
در جلسه هماهنگی برگزاری آیین سنتی یلدا 
که در دفتر اجتماعی استانداری البرز برگزار شد، 

با اشاره به ثبت جهانی این رویداد فرهنگی اظهار 
کرد: آئین یلدا یکی از بزرگترین آیین های ایرانی 
است که از صله ارحام تا آداب و رسوم اقوام 

مختلف را در خود جای داده است.
وی با اشاره به اهمیت احیا سبک زندگی ایرانی 
اسلامی در آیین سنتی یلدا و با اشاره به تقارن 
این مناسبت با ایام فاطمیه، ادامه داد: شنیدن 

روایت همسران شهدا و تبیین و رفتارشناسی 
فرماندهان دوران دفاع مقدس در حوزه خانواده 
و سبک زندگی ایرانی اسلامی با الگو گرفتن از 
سیره رفتاری آن بزرگواران ما را به شهدا نزدیک 
تر و الگویی برای ترویج سبک زندگی ایرانی 

اسلامی خواهد بود.
مشاورفرهنگی و اجتماعی استاندارالبرز ضمن 

اشاره به هماهنگی برگزاری آیین متمرکز شب 
یلدا در استان، تصریح کرد: مراسم شب یلدا با 
مشارکت خود مردم در ۶۶ محله طرح هدف 
امور  با همکاری دفتر  نیز   اجتماعی  قرارگاه 
اداره کل میراث  و  البرز  استانداری  اجتماعی 
برگزار  فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 

می شود.
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6  شهرستانها

جمع آوری نخاله های ساختمانی از زمین های بایر سطح 
شهر در دستور کار معاونت خدمات شهری شهرداری 

هشتگرد قرار گرفت.
سرپرست شهرداری هشتگرد گفت: تخلیه پسماندهای 
عمرانی و نخاله های ساختمانی در زمین های بایر سطح 
شهر موجب به هم ریختگی سیمای شهر شده است 
بنابراین مجموعه مدیریت شهری باید به صورت مستمر 

اقدام به پاکسازی معابر کند.
و شورای  عمومی شهرداری  روابط  اداره  گزارش  به 

 : افزود  رئیسی  مهندس   ، هشتگرد  شهر  اسلامی 
شهرداری نهادی خدماتی و اجتماعی است که وظایف 
و رسالت های زیادی دارد و بر بسیاری از امور زندگی 
شهروندان تأثیرگذار است، مسئولان شهرداری در قالب 
میز خدمت در جمع مردم حضور پیدا می کنند تا ضمن 
بررسی مشکلات و رفع آنها رضایت عموو شهروندان 

حاصل شود.
رئیسی خاطرنشان کرد: ارتباط معاونین و مسولین 
و  شهروندان  تکریم  هدف  با  مردم  با  شهرداری 

پاسخگویی به پرسش های آنها در خصوص مسائل 
مختلف مرتبط با مدیریت شهری انجام و بسیاری از 
مسائل و مشکلات شهروندان پیگیری و رفع و بعضی 
از موارد نیز پس از بررسی و کارشناسی پاسخ داده 

می شود.
وی ادامه داد: لازم است مدیریت شهری برای انجام 
امورات برنامه مشخص، نظارت دقیق و بازدید میدانی 
داشته باشد تا نقش  خود را در ارتقاء خدمات به خوبی 

ایفا کند.

رئیس شورای اسلامی شهر نظرآباد بر لزوم توسعه 
عمرانی شهر همراه با توسعه فرهنگی شهر تاکید کرد 
و گفت: توسعه فرهنگی شهر همسو با اجرای پروژه های 

عمرانی بر نیازها و ضرورت های فرهنگی شهر کمک 
به هفته کتاب و کتاب  اشاره  با  آزاد فلاح  میکند.  
خوانی بر لزوم تعامل شهرداری و شواری اسلامی شهر 
با مجموعه فرهنگ و هنر تاکید کرد و اظهارداشت: اگر 
توسعه شهری هر جامعه همراه با توسعه فرهنگی نباشد، 
برای حل آسیب های فرهنگی و اجتماعی، هزینه های 

مالی و انسانی زیادتری لازم خواهد بود.

رئیس شورای اسلامی شهر نظراباد تصریح کرد: یکی از 
راه های موثر در جهت رسیدن به توسعه فرهنگی توجه 
ویژه به مسئله کتاب، کتابخوانی و ترویچ مطالعه در میان 

شهروندان به خصوص قشر جوان است.
آزاد فلاح بیان کرد: مدیریت شهری با برنامه ریزی به 
دنبال ارتقا سطح مطالعه شهروندان در قالب برپایی 

ایستگاه های مطالعه در بوستان ها ، معابر و ... نماید.

وی از مجموعه مدیریت شهری و شهردار محترم در 
خصوص احداث فرهنگسرای امام علی )ع( و راه اندازی 
کتابخانه ای امام صادق)ع( تقدیر و تشکر کرد و گفت: 
فرهنگ  ارتقای  در  زیادی  تاثیر  کتابخوانی  و  کتاب 
عمومی جامعه دارد در این راستا افزایش مطالعه در 
خانواده ها ازبروز ناهنجاری ها و آسیب های فردی و 

اجتماعی در جامعه جلوگیری می کند

سرپرست شهرداری هشتگرد:

خدمت رسانی به شهروندان هشتگرد  با جدیت  انجام پذیرد

آزاد فلاح رئیس شورای اسلامی شهر نظرآباد: 

توسعه عمرانی شهر همراه با توسعه فرهنگی شهر

فرماندار شهرستان ساوجبلاغ :

 ۶۷۲ واحد مسکونی مهستان در قالب ۱۴ پروژه گاز دار می شوند

تایید ابطال انتخابات شورای شهر ماهدشت کرج

اخبار

برخورد قاطع پلیس ساوجبلاغ 
با عامل ایجاد مزاحمت برای 

شهروندان

فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ از دستگیری فردی که 
برای شهروندان ایجاد مزاحمت می کرد خبر  داد.

سرهنگ علی سلیمانی گفت در پی دریافت گزارش های 
 مردمی مبنی بر ایجاد ناامنی، رعب و وحشت و مزاحمت برای 
شهروندان در سطح شهر هشتگرد از سوی احدی از اراذل و 
اوباش سابقه  دار، رسیدگی به موضوع در دستور کار ماموران 

پلیس اطلاعات و امنیت عمومی این شهرستان قرار گرفت. 
او افزود: ماموران پلیس اطلاعات و امنیت عمومی بلافاصله 
وارد عمل شده و با هماهنگی مقام قضایی، متهم مورد نظر را 

در  یک عملیات غافلگیرانه دستگیر کردند. 
سرهنگ سلیمانی گفت: متهم در تحقیقات پلیس به جرم 
خود مبنی بر ایجاد مزاحمت و نا امنی برای شهروندان اعتراف 
کرد  که در این خصوص پرونده تشکیل و به مرجع قضایی 

معرفی شد. 

جلسه شورای اداری شهرستان چهارباغ:
مسئولان برای توسعه شهرستان 

شبانه روزی تلاش کنند 

جلســه شــورای اداری شهرســتان چهارباغ با حضور 
حجت الاسلام والمسلمین محمدی امام جمعه محترم، 
دکتر حدادی نماینده محترم مجلس شــورای اسلامی 
و مهندس جعفری فرماندار شهرســتان، اعضای شورای 
تامین، بخشداران، شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر، 
روسای دستگاه های اجرایی، اداری و انتظامی شهرستان 

در سالن اجتماعات فرمانداری چهارباغ برگزار شد.
در ابتدای این جلسه، حجت الاسلام والمسلمین محمدی 
امام جمعه محترم شهرستان با تسلیت ایام فاطمیه خدمت 
گزاری در نظام مقدس جمهوری اسلامی را توفیق الهی 
دانسته و مسئولان چهارباغ را به خدمت صادقانه و جهادی 

توصیه کرد.
در این جلسه دکتر حدادی نماینده محترم مجلس شورای 
اسلامی هم گفت: سرباز ولایت هستیم و زیر سایه منویات 
رهبری می توانیم به آرمان های انقلاب اسلامی برسیم و 
امروز دوران خاصی است و باید برای خدمت به مردم انگیزه 

مضاعف داشته و تلاش ویژه کنیم.
در ادامــه مهندس جعفری فرماندار شهرســتان با ذکر 
تسلیت ایام شهادت حضرت زهرا سلام علیها بیان داشت: 
با حمایت های امام جمعــه محترم و پیگیری نماینده 
محترم در سطح ملی و همجنین تلاش های مجموعه 
شهرستان، اقدامات خوبی شکل گرفته و چهارباغ در مسیر 

توسعه حرکت می نماید.
نماینده عالی دولت در شهرستان چهارباغ افزود: مدیران 
شهرستان تمام تلاش خود را برای جذب اعتبارات استانی 
از ادارات کل خویش داشته و باید در جذب و تخصیص 
اعتبارات بهترین عملکرد را داشــته باشیم زیرا که مردم 

چهارباغ لایق برترین ها هستند.
این مســئول ضمن تاکیــد بر الگو شــدن چهارباغ در 
سطح استان از نظر اداری و اجرایی خطاب به مسئولین 
شهرستان تاکید کرد: بهترین عملکرد در سطح استان باید 
از آن چهارباغ شود و این ممکن نیست مگر با تلاش شبانه 
روزی و جهادی مدیران و همچنین داشتن برنامه ریزی 

مناسب که نیازمند دقت و توجه ویژه شما عزیزان است.

دوازدهمین کارگروه بررسی و تأمین نیازهای شهر جدید مهستان به 
ریاست فرماندار شهرستان ساوجبلاغ و با حضور معاون فرماندار، اعضای 
هیئت مدیره شرکت عمران، شــهردار و اعضای شورای اسلامی شهر 
جدید مهستان و مدیران دستگاههای خدمات رسان و اعضای کارگروه 
ستاد توســعه پایدار، برگزار شد. فرماندار شهرستان ساوجبلاغ در این 
نشســت ضمن اعلام خبر احداث ۳۴ هزار واحد طرح مسکن ملی در 
این شهرستان، تاکید کرد با همکاری شهرداری، سازمان نظام مهندسی 
و شــرکت عمران، پروانه ساخت واحد های این طرح در کمترین زمان 

ممکن صادر گردد.
دکتر البرزی با اشاره به تعهد ساخت ۳۴ هزار واحد نهضت ملی در شهر 
جدید مهستان اظهار داشت: اگر مدیران مرتبط با پروژه طرح ملی مسکن 
در شهرستان اراده نمایند، این واحدها در کمتر از 1۸ ماه به اتمام خواهد 
رسید. دکتر البرزی از مجموعه شــرکت عمران خواست تا واحدهای 

مســاکن مهر بالای ۸۰ درصد را تا بهمن ماه سال جاری تکمیل و در 
مراسم افتتاحیه پروژه های دهه مبارک فجر تحویل متقاضیان نمایند. 
وی افزود: اجرای ۳۴ هزار واحد مسکن در شهر جدید مهستان گردش 
پولی خوبی را در بخشهای مختلف بهمراه خواهد داشت که می تواند رونق 

بخش اقتصاد این شهر باشد.
فرماندار شهرستان ساوجبلاغ در این نشست، نوید راه اندازی قرارگاه 
جهادی تأمین مســکن را در آینده ای نزدیک در شهرستان ساوجبلاغ 
داد. وی افزود: در این قرارگاه مصمم هســتیم تا تعاونی مسکن ادارات 
را بمنظور خانه دار نمودن تمامی کارکنان دولت فعال نماییم. فرماندار 
شهرستان ساوجبلاغ همچنین از مجموعه شرکت عمران خواست تا آمار 
زمینهایی را که به بخشهای خصوصی برای اجرای طرح  های عمرانی و 
خدمات عمومی واگذار شده احصا و با صدور مهلت یک ماهه به مالکین، 

اراضی را تعیین تکلیف نمایند.

نماینده کرج در مجلس با اشــاره به اینکه در زمان برگزاری 
انتخابات شورای شهر تخلفات گسترده ای صورت گرفت، گفت: 
هیأت عالی نظارت بر انتخابات  پیشنهاد ابطال این انتخابات را به 
هیأت مرکزی نظـارت ارائه  و پس از بررسی اسنـاد و مدارک این 

ابطال تائیـد شد. 
علیرضا عباسی در جمع خبرنگاران استان البرز اظهار داشت: 
پس از آنکه هیئت عالی نظارت بر انتخابات شورای شهر شهرستان 

کرج نظر اولیه را به هیئت نظارت انتخابات استان که متشکل از 
نمایندگان مجلس شــورای اسلامی در استان البرز ارسال کرد 
هیئــت نظارت البرز نظرات خــود را به هیئت نظارت مرکزی 
انتخابات ارایه داد. وی افزود : با گذشت حدود یکسال با استناد به 
رای قطعی صادره از شعبه ۲۶ دیوان عدالت اداری انتخابات شهر 
ماهدشت کرج ابطال شد. عباسی عنوان کرد: انتخاب شهرداری 
پاکدست،توانمند، آشنا به مسایل حوزه مدیریت شهری، دلسوز 

شهر و به دور از باندهای قدرت و ثروت،  از انتظارات بسیار ناچیز 
مردم شریف شهر ماهدشت است.

وی با بیان اینکه از استاندار البرز تقاضامندیم با توجه به مسایل 
و مشکلات ماهدشت به این مطالبه به حق مردم در اسرع وقت 
رسیدگی شود: گفت: امیدواریم در دولت سیزدهم مدیران لایق 
و با انگیزه و دق دق من مردم بتوانند مشکلات کشور را مرتفع 

سازند و برای ابادی شهرها مسمر ثمر باشند.
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شهردار چهارباغ:
 100 تابلوی جدید شناسایی

در معابر سطح شهر نصب می شود
شهردار چهارباغ گفت: در راستای تکریم 
شهدا و بزرگان دین و سرزمین، شناسایی 
تردد  در  تسهیل  شهری،  معابر  بهتر 
شهروندان و ارتقای زیبایی سیما و منظر 
شهری، عملیات خرید، ساخت، بهسازی 
و نصب 1۰۰تابلوی جدید برای شناسایی 
معابر سطح شهر چهارباغ و نواحی ملک 

آباد،مهدی آباد و شهرک ابریشم آغاز شد. 
 به گفته مهندس موسوی  در این طرح حدود 1۰۰ خیابان و معبر_ 
که در کمیسیون نامگذاری شورای اسلامی شهر، مزین به نام شهدا، 
بزرگان دین و سرزمین و  شعرا و هنرمندان شده اند صاحب تابلوی 

جدید شناسایی می شوند. 
 شهردار چهارباغ تصریح کرد: با توجه به حجم بالای تابلوهای معابر، 

پروسه نصب زمان بر اما مستمر اجرایی می شود.

شهردار گلسار:
نشست باهیئت کشتی شهرستان 

ساوجبلاغ
سعید کیاروستا رئیس هیئت کشتی شهرستان 
ساوجبلاغ و هیئت همراه با حضور در شهرداری 
گلسار با شهردار و رئیس شورای اسلامی شهر 
دیدار و گفتگو کرد.  در این دیدار حاضرین 
در خصوص ، استفاده از ظرفیت  ورزشکاران 
شهر گلسار در رشته ورزشی کشتی  ، تعامل 
کشتی  هیئت  و  شهری  مدیریت  مجموعه 
شهرستان ، نگاه ویژه به رشته ورزشی کشتی در شهر گلسار با وجود قهرمانانی 
در این رشته ، ایجاد زیر ساخت های لازم جهت تقویت رشته ورزشی کشتی 
در شهر گلسار ، احداث خانه کشتی در شهر با استفاده از سرانه ورزشی ، 
جذب و یاری استعدادهای درخشان نونهال و نوجوان به تبادل نظر پرداختند 
.  کیاروستا شهردار گلسار نیز ضمن اعلام حمایت  از جامعه ورزش شهر 
گلسار گفت، شهر گلسار از پتانسیل های خوب ورزشی برخوردار است  و توجه 

به ورزشهای قهرمانی از اهداف مهم مدیریت شهری شهر گلسار می باشد.

شهردار کمالشهر:
الویت امور عمرانی و توسعه شهری 
در تدوین و تنظیم بودجه شهرداری

شهردار کمالشهر در جلسه بودجه 
1۴۰۲ با تاکیدبر الویت امور عمرانی 
و توسعه شهری افزود: توسعه شهر بر 
مبنای گسترش فعالیتهای عمرانی و 
به موازات آن ، رفع مشکلات پیش 
روی پروژه های عمرانی و نیز ارتقاء 
شهرداری   خدمات  دیگر  کیفیت 
بودجه  است  افزود: لازم  ادامه  در  بهمنی  باشد. دکتر  می 
پیشنهادی شهرداری با اهداف و برنامه های زمان بندی شده و 

استراتژیهای هر حوزه مطابقت داشته باشد.
شهردار کمالشهر در پایان خاطر نشان کرد :بهینه سازی و 
کاهش هزینه ها و همچنین حذف هزینه های غیر ضرور می 

تواند در مدیریت بودجه تاثیرگذار باشد.
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نایب رئیس کمیســیون عمران مجلس شــورای 
اسلامی، تاکید کرد: با ســاز و کاری که برای واردات 

خودرو پیش بینی شده است زمینه واردات خودرو های 
چین و هندی فراهم شده که نمی تواند تاثیری در کیفی 

سازی و ایمن سازی خودرو های داخلی داشته باشد.
صدیف بدری با اشاره به وضعیت بازار خودرو، بیان 
کرد: یکسری از تلاطم ها در بازار به شرایط اقتصادی 
کشور و برنامه های راهبردی اقتصادی بر می گردد، اما 
بخشی از تلاطم ها به مدیریت بازار خودرو باز می گردد. 
مدیریت بازار خودروی کشور شرایط مناسبی ندارد و 

این وضعیت نیز به دیروز یا امروز باز نمی گردد.

مجوز واردات خودرو انحصاری شده است
وی در ادامه با بیان اینکه در زمان رای اعتماد و زمان 

اســتیضاح وزیر صمت بحث نمایندگان در خصوص 
وضعیت بازار خودرو بود، اظهار کرد: نمایندگان تاکید 
دارند با ادامه روند فعلی در بازار خودرو شــاهد بهبود 
وضعیت نخواهیم بود. امروز شاهدیم که مجوز واردات 
خودرو نیز انحصاری و شــرایطی لحاظ شده است که 
خود ســازندگان خودرو های داخلی مجــوز واردات 

گرفته اند.

واردات خودرو باید مطابق قانون صورت گیرد
نماینده مردم اردبیل در مجلس شــورای اسلامی، 
تصریح کرد: از سوی دیگر سازوکاری که برای واردات 
خودرو پیش بینی شده است زمینه ورود ماشین آلات 

چینی و هندی را فراهم می کند. واردات این خودرو ها 
نمی تواند تاثیر چندانی در بازار خودرو داشــته باشد. 
دولت باید مطابق قانون برای واردات خودرو اقدام کند و 
باید خودرو هایی که دارای قیمت پایین و استاندارد بالا 
هستند وارد شوند تا بتواند بازار را تنظیم کند.بدری در 
پایان تاکید کرد: چه بخواهیم و چه نخواهیم خودرو های 
داخلی از کیفیت و ایمنی لازم برخوردار نیستند. درست 
است که مدعی هستند که استاندارد های داخلی را اخذ 
کرده اند، اما اکثر کارشناســان خبره خودرو در داخل 
کشور بر روی کیفیت و ایمنی خودرو های تولید داخل 
انتقاد جدی دارند، وزارت صمت باید تمرکز جدی بر 

روی بازار خودرو داشته باشد.

اینستاگرام سرگرم درخواست ایران نمی شود

افشاگری یک نماینده از ماجرای مجوز واردات خودرو

اخبار

دبیر شورای اسلامی شهر کرج:

ضرورت استفاده از ظرفیت های 
بانوان در مدیریت شهری

دبیر شورای اسلامی شهر کرج به تغییر نگاه مدیریت 
شهری به حضور زنان در پست های مدیریتی تاکید کرد 
و گفت: مدیریت شهری باید از دیدگاه بانوان بهره بگیرد 
اما متاسفانه در مدیریت شهری این روند حتی در مناصب 

مدیریتی کم رنگ است.
فاطمه منعمی با بیان اینکه بانوان می توانند به عنوان 
بازوی توانمند مدیریت شهری عمل کنند، اظهار داشت: 
اگر چه در کشور بکارگیری و حضور زنان در نظام اداری 
و اجرایی رشــد چشمگیری داشته، اما به طور خاص در 
مجموعه شهرداری  از ظرفیت و پتانسیل بانوان استفاده 

نشده است.
دبیر شورای اسلامی شــهر کرج به نقش انکار ناپذیر 
بانوان در مدیریت اشــاره و تصریح کرد: حضور زنان در 
نقش های مدیریتی می تواند الگوهای مثبت زنانه و مربیان 
بالقوه برای زنان جوانی که به  دنبال تثبیت جایگاه حرفه ای 
خود هستند فراهم کند و از این طریق تنوع بیشتری به 

وجود آورد.
منعمی با بیان اینکه زنان سهم اندکی در انتخاب شدن 
برای رتبه های بالای مدیریتی داشته اند، بیان کرد: بانوان 
باید با مشــارکت فعالانه با ایفای نقش محوری خود در 
عرصه مدیریت شــهری حضور یابند زیرا بانوان به ابعاد 

نیازهای همه گروه ها در اجتماع توجه می کنند.
منعمی با بیان اینکه بانوان نقش مهمی درتحکیم بنیان 
خانواده دارند یادآور شــد: نقش خانواده ها به ویژه بانوان 
درتربیت فرزندان وتوجه به مسائل دینی ومعنوی با الهام 
گرفتن از راهکارهای تشویقی و ارشادی به منظور ایجاد 
جامعه ای ســالم و با نشاط به دور از آسیب ها و خطرات 

اجتماعی موثر است.
به گفته دبیر شورای اسلامی شهر کرج برای استفاده 
از زنان در سطوح مدیریت وتصمیم گیری، شرایطی باید 

فراهم شود تا بتوانند توانایی های خود را بشناسانند.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر کرج گفت: در 
راستای تســهیل و حمایت از رونق صنعت ساختمان و قانون 
جهش مسکن، لایحه خوش حسابی به تصویب شورای اسلامی 

شهر رسید.
مریم قهرمانی صارم با اشاره به سی و دومین جلسه کمیسیون 
برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر کرج در خصوص تخفیف 
خوش حسابی اظهارداشت: در این راستا شهروندان در صورت 
اخذ پروانه ساختمانی و تسویه نقدی قبل از صدور پروانه مشمول 
۳1 درصد تخفیف خواهند شد و شــهروندان تا پایان آذر ماه 

می توانند از این تسهیلات بهره مند شوند.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شــورای شهر کرج افزود: 
هزینه ناشــی از احداث پارکینگ ) درآمد ناشی از عدم امکان 
تأمین پارکینگ( در پروانه های ســاختمانی مشمول تخفیف 
نیست و مؤدیان جهت بهره مندی از تخفیف عوارض پروانه های 
ســاختمانی بایســتی هزینه احداث پارکینگ را یکجا و نقداً 
همزمان با عوارض پروانه های ساختمانی پرداخت نمایند و در 
صورت تقسیط هزینه ناشی از احداث پارکینگ تخفیفات پروانه 

ساختمانی نیر ملغی خواهد بود.

قهرمانی بیان کرد: بهای خدمات طبقه مازاد )بالای ۷۵۰ متر 
مربع(، افزایش سطح اشغال، بهای خدمات ناشی از مرغوبیت 
اداری و تجــاری، بهــای خدمات اعطای مســکونی در کلیه 
کاربری های مجاز در حد ظرفیت طرح تفصیلی است که در زمان 
صدور پروانه همزمان با عوارض پروانه ساختمانی محاسبه می 
گردد مشمول۲۳ درصد تخفیف بوده و مؤدیان جهت بهره مندی 
از تخفیف می بایست عوارض پروانه ساختمانی و بهای خدمات 

را بصورت همزمان نقداً  قبل از صدور پروانه پرداخت نمایند.
وی خاطرنشــان کرد: بهــای خدمات املاکی کــه پروانه 
ساختمانی صادره بر روی املاک آنها مازاد بر دستورالعمل ماده 
1۴ و امــلاک خدماتی که در قالب ماده واحده می باشــند در 
صورت پرداخت نقدی در مهر و آبان ماه مشــمول ۳1 درصد 
تخفیف ، در آذر و دی  ماه مشمول ۲۵% تخفیف و در بهمن و 

اسفند ماه مشمول ۲۰درصد تخفیف هستند.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر کرج تاکید کرد:  
در صــورت پرداخت نقدی در بازه های زمانی فوق و عدم اخذ 
پروانه ساختمانی و تعرفه پرداختی و تخفیف فوق تا زمان عدم 
افزایش هر یک از تعرفه های خدمات و پروانه ساختمانی ملاک 

عمل علیرغم پرداخت نقدی تعرفه بهای خدمات و عوارض و 
دستورالعمل تخفیفات تعرفه پرداخت پروانه خواهد بود.

قهرمانی خاطرنشان کرد: بهای خدمات توافقنامه های ارسالی 
به کمیســیون ماده ۵ که پس از تصویب در کمیسیون ماده 
۵ بهای خدمات آنها بر اســاس تعرفه روز محاسبه می گردد 
در صورت پرداخت یکجا نقدی یکمــاه از پس از ابلاغ مصوبه 
مشــمول ۲۳ درصد تخفیف و در ماه دوم مشمول ۲۰ درصد 
تخفیف خواهند بود و مناطق موظفند به محض وصول مصوبات 

کمیسیون ماده ۵ نسبت به ابلاغ آن به مالکین اقدام نمایند .
عضو شورای اسلامی شهر کرج یادآور شد: مؤدیانی که عوارض 
بعد از کمیســیون را پس از تعیین تکلیف جرائم ماده صد بر 
اساس مصوبه دستورالعمل تقسیط ظرف مدت یکماه پس از 
ابلاغ پرداخت نمایند و مطابق با آئین نامه تقســیط نسبت به 
تعیین تکلیف جرائم ماده صد اقدام نمایند، مشمول ۴۰ درصد 
تخفیف عوارض بعد از کمیسیون و چنانچه در ماه دوم نسبت 
به تعیین تکلیف جرائم ماده صد بر اساس مصوبه تقسیط اقدام 
نمایند صرفاٌ عوارض بعد از کمیسیون مشمول ۳۰ درصد تخفیف 
بوده ولیکن تقسیط در ماه دوم به بعد مشمول بهره متداول بانکی 

می شود و از ابتدای ماه سوم بر اساس ماده 1۰ قانون درآمد پایدار 
و هزینه شهرداری ها و دهیاری ها میزان دو درصد جریمه به ازای 
هر ماه، نسبت به مدت تاخیر و تا حداکثر تا میزان بیست و چهار 

درصد می شود. 

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر کرج؛

سیاست های تشویقی شورای شهر در خصوص تخفیف خوش حسابی

شرکت متا، مالک فیسبوک، اینستاگرام و واتس اپ، 
می گوید این شرکت به درخواست ایران برای تعیین 

نماینده ای در تهران اهمیتی نمی دهد.
یک ســخنگوی متا گفــت: »مــا وارد مکالمه 
با مقام های ایران نمی شــویم. همچنین ســرگرم 
درخواســت آنها برای تعیین یک نماینده در ایران 
نخواهیم شد.«روز، چهارشنبه، عیسی زارع پور، وزیر 
ارتباطات گفت که ایران برای رفع فیلتر اینستاگرام و 
واتس اپ شروطی تعیین کرده که آنها را برای شرکت 
متا ارسال کرده، اما این شرکت هنوز پاسخی نداده 
است.پیش از این دولت ایران از یک ضرب الاجل 1۰ 
روزه برای پاسخگویی متا خبر داده بود.اینستاگرام 
و واتــس اپ از آغاز اعتراضات فیلتر شــده اند. یک 
سخنگوی متا ضمن رد درخواست دولت ایران برای 
تعیین نماینده،  گفت: ما به شدت مخالف تلاش های 

مقام ها بــرای قطع ارتباط مردم ایران با بقیه جهان 
هستیم.

سخنگوی متا افزود این شرکت افتخار می کند که 
مردم در جای جای جهان از شبکه ها و برنامه های این 
شرکت برای »مستندسازی و حمایت از اعتراضات 

جاری« استفاده می کنند.
دولت ایران هنگام طرح مساله ضرب الاجل برای 
رفع فیلتر اینستاگرام و واتس اپ، شرکت متا را متهم 
کرد که به نشــر اخبار جعلی، تشویق به خشونت، 
تجارت غیرقانونی اسلحه، نفرت پراکنی، هرزه نگاری، 
روســپی گری و نشر تصاویر نامناســب از کودکان 
کمک کرده و اقدام متناسب برای محدودیت چنین 
محتوایی در نظر نگرفته است.هرچند متا نامه ای برای 
تعیین نماینده از دولت ایران دریافت کرده، مستندات 
مرتبط با چنین اتهامی نگرفته اســت.متا می گوید 

سیاست های روشــنی علیه »محتوای آسیب زا«، از 
جمله »نفرت پراکنی، هرزه نگاری، تجارت ســکس، 
سوءاســتفاده جنسی از بزرگســالان، سوءاستفاده 
جنسی از کودکان، تروریسم و تجارت اسلحه« دارد 
و چنین محتوایی را به طور مستمر حذف و درباره 
آن در گزارش های شفافیت فصلی خود اطلاع رسانی 

می کند.
روز سه شنبه جواد نیک بین، از نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی،  گفت: »طبق گزارش های داده شده، 
به احتمال زیاد اینستاگرام و واتس اپ به ایران می آیند 
و تا جایی که مطلع هستم به اجمال شرایط ایران را 

قبول کردند.«
اما روز چهارشنبه وزیر ارتباطات این صحبت ها را 

تکذیب کرد.
 زارع پور در توصیح درخواست تعیین نماینده در 

ایران گفت: »واتس اپ و اینستاگرام در کشورهایی 
که پلتفرم غالب هســتند، به درخواست آن کشور 
دفتر داشــته و قواعد آن کشور را می پذیرند. نامه را 
مرکز ملی زده اســت و من صبح از آنها سوال کردم 
که گفتند هنوز پاسخی دریافت نکرده ایم و آنچه از 
ســوی یک نماینده مجلس مطرح شده، حدس و 

گمان است.«

آخرین کنســرتی که در ایران -چه تهران، چه 
دیگر شــهر های آن- برگزار شــد به پیش از پایان 
شــهریورماه 1۴۰1 برمی گردد. روز هایی که هنوز 
نمی دانستیم اتفاقاتی که امروز گریبان مان را گرفته 
است، پیش خواهد آمد و خبر نداشتیم پرداختن به 
امر هنر و گشتن دنبال سرگرمی های روزمره، دیگر 
اولویت بخشــی از جامعه نخواهد بود، روز هایی که 
هنوز هنرمندان از لزوم پیگیری آن بخش از مطالبات 
مردمی که به حق می دانندش سخن نگفته بودند و 
هنوز اینطور نشده بود که برخی شان ترجیح دهند 
صحنه را به نشانه اعتراض خالی بگذارند تا گالری ها، 
سالن های تئاتر، سینما، مکان های برگزاری کنسرت 

و... شاهد روز هایی سوت وکور باشند.

به گزارش هم میهن، خاموشی چراغ کنسرت ها 
اکنون وارد چهارمین ماه خود شده و بسیاری از فعالان 
این عرصه به ویژه فعالانی غیر از حوزه تهیه کنندگی و 
خوانندگی، فعالانی کم برخوردارتر به لحاظ اقتصادی، 

در شرایطی نامعلوم و بعضا نامناسب قرار دارند.
تاریخ برگزاری آخرین کنسرت ها در ایران به اوایل 
مردادماه 1۴۰1 برمی گردد؛ چراکه ازهشتم مردادماه و 
با آغاز محرم، کنسرتی برگزار نشد و این عدم برگزاری، 
طبق روال هرساله، تا پایان ماه صفر، پنجم مهرماه ادامه 
داشت، اما آنچه پس از پنجم مهرماه نگذاشت اهالی 
موسیقی به صحنه برگردند، »پیش بینی ناپذیر بودن 
واکنش مخاطبان« در پی اتفاقات جاری بود.در اوایل 
این اتفاق و با بازگشایی سالن های سینما و سپس 

تئاتر، گمان می شــد دفتر موسیقی معاونت هنری 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی، نگران آزادشدن 
پتانسیل نهفته در برخی حاضران در سالن برگزاری 
کنســرت و تبدیل شدن شان به معترضانی بالفعل 
است. به زبان ســاده تر، نگران شکل گیری تجمعاتی 

اعتراضی و سر داده شدن شعار.
اتفاقی که به عنوان مثال در یکی از شب های اجرای 
نمایش »پرده خانه«، به کارگردانی گلاب آدینه رخ داد. 
معترضانی که بلیت خریدند تا بتوانند وارد سالن شوند 
و در میانه اجرا، »سرودِ زنِ«، مهدی یراحی را بخوانند 
و شعار سر دهند، اما آنچه محمدمهدی اسماعیلی، 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی روز سه شنبه ۲۲ آذرماه 
در حاشــیه بازدید از محل برگزاری شــانزدهمین 

جشنواره بین المللی »سینماحقیقت« در پردیس 
سینمایی ملت، در جمع خبرنگاران مطرح کرد، نشان 

از نادرستی این تصور داشت.

خواهش وزیر و امتناع اهل هنر

شماره ۶۶/ آذر ماه 1۴۰1



 رییس کمیســیون عمــران و حمل ونقل 
شورای اسلامی شهر کرج گفت: شورای ششم 
از کم کاری دستگاه های دولتی و نهادهایی که 
به نوعی کار آنها با مجموعه مدیریت شــهری 
و شهروندان شــهر کرج گره می خورد کوتاه 

نخواهد آمد.
 علیرضا رحیمی در بیست و هفتمین جلسه 
کمیســیون عمران که  با محوریت بررسی و 
ساماندهی مبانی ورودی و خروجی های شهر 
کرج برگزار شــد، اظهار کرد: متولی اصلی در 
ســاماندهی اتوبان اداره کل راهداری و حمل و 

نقل جاده ای اســتان البرز است و طبق قانون 
از بــاب نظافت، زیباســازی، کارهای عمرانی، 
حفظ و نگهــداری و حریم راه و ورودی های به 
عهده این اداره کل اســت که انتظار می رود در 
جهت روان ســازی ترافیک اتوبان در محدوده 
شهر کرج، زیباســازی منظر و فضای حاشیه 
مســیر و همچنین رفع معضلات اجتماعی و 
فرهنگی تلاش مضاعف نماید تا رضایت حداقلی 

شهروندان را به همراه داشته باشد.
رییس کمیســیون عمــران و حمل ونقل 
شورای اسلامی شهر کرج به گزارشی از اقدامات 

شهرداری کرج به منظور رفاه حال شهروندان 
در محدوده شهری این مسیر تا کنون صورت 
گرفته اشاره کرد و گفت: علاوه بر اینکه نظافت، 
ساماندهی و حفظ و نگهداری عرصه های مسیر 
دو طرف اتوبان به صورت روزانه انجام می شود 
احداث فضای سبز در طول مسیر، نصب علائم 
ترافیکی، کاشت درخت و درختچه و همچنین 
گل های فصلــی و دائمی،جمع آوری و حمل 
ضایعات از حاشیه اتوبان تنها بخش کوچکی از 
اقدامات صورت گرفته در حوزه مدیریت شهری 

کرج است.

 علیرضا رحیمی:

ساماندهی ورودی های شهر  زیر ذره بین شورا

ماهنامه فرهنگی- اجتماعی استان البرز
سال ششم- شماره 66 -  آذر ماه  1401

صاحب امتیاز، مدیر مسئول  و سردبیر: مهشید نصیری
مدیر اجرایی: مریم هاشمی توانا

صفحه آرا: سرور کریمی
چاپخانه:  کهن

آدرس: کرج، سه راه رجائی شهر، نبش خیابان ولیعصر 5، ساختمان سجاد
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اخبـــــار

با هدف تسهیل در تردد شهروندان؛ 

پله گذاری در کوچه های 
شیب دار خط چهار حصار

سرپرست منطقه 1۰شهرداری کرج گفت: در راستای 
بهســازی و استاندارسازی شــهری و با رویکرد توسعه 
محلات، پله گذاری در معابر شیب دار و صعب العبور خط ۴ 

حصار در حال انجام است.
 ســید احمد حســینی در گفت وگو با پایگاه خبری 
کرج امروز؛ اظهار داشــت: با توجه به درخواست اهالی و 
بازدیدهای صورت گرفته نســبت به مشکلات و موانع 
موجود برای تردد شــهروندان و ورود به فصل بارندگی، 
شهرداری منطقه 1۰ با بهره گیری از تمام امکانات موجود، 
سعی در ایمن سازی مسیرهای عبوری و استاندارسازی 
فضای شهری دارد. وی گفت: برخی از کوچه های شیب دار 
در محلات این منطقه به خاطر ایجاد شیب نامناسب باعث 
بروز مشکلاتی برای تردد شهروندان ایجاد کرده که در این 
راستا اقدامات مطلوبی به منظور اجرای طرح پله گذاری 

معابر شیب دار انجام شده است.
این مسئول بیان کرد: طرح اجرای پله گذاری در مناطق 
کــم برخوردار می تواند نقش مهمی را در ایجاد امنیت و 
آسایش و تردد روان برای شهروندان ایفا کند که این اقدام 

بر اساس اولویت انجام می شود.

باشگاه میلاد شهرداری کرج 
میزبان اولین نمایشگاه بانوان 

البرزی
 

معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی شهرداری کرج 
از برگزاری اولین نمایشگاه بانوان کارآفرین البرز با محوریت 

پوشاک ایرانی و حمایت از کالای ایرانی خبر داد.
محسن برجی در گفت وگو با پایگاه خبری کرج امروز 
این خبــر را اعلام کرد و افزود: اولین نمایشــگاه بانوان 
کارآفرین استان البرز با محوریت پوشاک اسلامی و حمایت 

از کالای ایرانی برگزار شد.
وی با اشاره به اهمیت نقش مؤثر بانوان در جامعه و از 
سویی حمایت از ایده ها، تلاش ها و مهارت های مختلف 
زنان در شــهر کرج گفت: یکی از برنامه ها و رویکردهای 
مجموعه مدیریت شــهری به ویژه ســازمان فرهنگی 
شهرداری کرج، حمایت از بانوان به خصوص توانمندسازی 

آنها است.
این مسئول ابراز داشت: در همین راستا سازمان فرهنگی 
در نظر دارد اولین نمایشگاه بانوان کارآفرین استان البرز 
با محوریت پوشاک اسلامی و محصولاتی نظیر پوشاک 
بانوان، کودک، شال و روسری، کیف، عبا و مانتو، چادر و 
ملزومات حجاب، صنایع دستی و... را در روز چهارشنبه ۲۳ 
آذرماه ساعت 1۵، در مجموعه فرهنگی میلاد شهرداری 

کرج راه اندازی کرد.

 نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: مدیریت 
شــهری همه تلاش خود را جهت اســتفاده از راه 
حل های قانونی برای بررسی ابطال تبدیل وضعیت 
نیروهای شرکتی شهرداری به قراردادی انجام می دهد.
عمار ایزدیار در پایان هشتاد و پنجمین جلسه رسمی 
شورای اسلامی شهر کرج که با حضور اعضای شورا، 
شهردار کرج، معاونین و مدیران شهری برگزار شد در 
جمع اصحاب رســانه ضمن تسلیت ایام فاطمیه به 
مصوبات و لوایح این جلسه اشاره و  اظهار داشت: بر 
اساس بخشنامه سازمان شهرداری ها و دهیاری های 
کشور و به دنبال پیگیری  مدیریت شهری و شورای 
شــهر حدود ۳۶۸ نفر از نیروهای شرکتی با رعایت 
شــرایطی و از طریق آزمون مراحل تبدیل وضعیت 

خود را طی کردند.
 سخنگو و نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج با 
اشاره به دغدغه کارکنان شرکتی از رای دیوان عدالت 
اداری تصریح کرد: پس از گذشــت ماه ها و مراحل 
پایانی رای شماره 11۷1 هیات عمومی دیوان عدالت 
اداری با موضوع ابطال نامه ســازمان شهرداری ها و 
دهیاری های کشــور در خصــوص تبدیل وضعیت 
نیروهای شرکتی شهرداری به قراردادی توسط رییس 

هیات عمومی دیوان عدالت اداری ابلاغ شد.

دیدار مردمی اعضای شورای شهر 
کرج  با شهروندان منطقه 1

 دو عضو شورای شــهر به همراه مدیر منطقه یک 
شــهرداری کرج، با شــهروندان این منطقه دیدار 
وگفت وگو کردند.  ســید مرتضی اعتصامی و عمار 
ایزدیــار دو عضو پارلمان شــهری به همراه محمد 
گروســی مدیر منطقه یک، با حضور در مسجد امام 
جواد )ع( با شهروندان این منطقه دیدار  و پاسخگوی 
مطالبات آن ها بودند. اعضای شورای شهر در حاشیه 
این دیدار مردمی که در مسجد امام جواد )ع( برگزار 
شــد، با تأکید بر این نکته که شــهروندان ذینفعان 
اصلی شهر هستند، اظهار کردند: ملاقات های مردمی 
مؤثرترین راه شناسایی مطالبات شهروندان و تسریع 

در پاسخگویی به درخواست های آنان است.

آیین نامه ساماندهی کیوسک ها 
بازنگری و تدوین شد

نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: آیین نامه 
ساماندهی کیوسک ها بازنگری، تدوین و بعد از اصلاح 

نهایی به تصویب شورای اسلامی شهر خواهد رسید.

عمار ایزدیار در حاشیه بازدید از سازمان ساماندهی 
مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی شهرداری با 
اشــاره به اقدامات انجام شده در دوره ششم شورای 
اسلامی کرج گفت: با برگزاری مستمر جلسات کمیته 
تخصصی ساماندهی کیوسک ها، بسیاری از معضلات 
و موضوعات کیوسک ها در این کمیته مطرح و مورد 

بررسی و ساماندهی قرار گرفت.
 او با بیان این که آیین نامه ســاماندهی کیوسک ها 
بعد از ملاحظات حقوقی تهیه و تدوین شده است، 
افزود: این آیین نامه پس از تایید نهایی توسط شورای 

اسلامی شهر مصوب خواهد شد.
 ایزدیــار تدوین ایــن آیین نامه را گامــی موثر در 
ساماندهی و تعیین تکلیف کیوسک ها دانست و افزود: 
کارگروه میدان مرکزی میوه و تره بار با حضور ناظران 
سازمان، متولیان امر به ویژه معاونت محیط زیست 
و خدمات شهری برگزار و موضوعاتی از قبیل گیت 
ورودی و جمع آوری زباله میدان بزرگ میوه و تره بار 

تعیین تکلیف شده است.
نایب رئیس شــورای شهر کرج با اشاره به جانمایی 
مراکز عرضه موقت میوه و تره بار به صورت سازه های 
ساندویچ پانل دیواری در چند نقطه شهر، گفت: برای 
تحقق این مهم در متمم بودجه ردیفی در قالب تهاتر 

پیش بینی شده است.
 ایزدیار یکی از مطالبات مردمی را راه اندازی سامانه 
نرخ نامه عنوان کرد و گفت: در حال حاضر این سامانه 
در پورتال ســازمان ســاماندهی مشاغل شهری در 

دسترس عموم شهروندان قرار گرفته است.
 او به تعیین تکلیف بازار »البرز« اشاره کرد و گفت: این 
بازار به صورت مشارکتی با سرمایه گذار اداره می شود 
و بازار »کاج« نیز پس از مرمت و بازسازی طی دو ماه 

آینده راه اندازی می شود.
 نایب رئیس شورای اســلامی شهر کرج به تهیه و 
تدوین آیین نامه انضباطی برای کیوسک ها و غرف 
اشــاره کرد و گفت: سازمان ساماندهی در سال های 
گذشته بیش از ۲۰ میلیارد تومان بدهی داشته که 

خوشبختانه تسویه شده است.
 ایزدیار با تاکید بر اینکه انتظار داریم وضعیت جذب 
درآمد در سازمان ساماندهی مشاغل شهری بیشتر 
باشد، افزود: این سازمان در ۵ ماه نخست سال 1۴۰۰ 

توانسته 9 میلیارد درآمد جذب کند.
گفتنی است میزان جذب درآمد این سازمان در نیمه 
دوم سال 1۴۰۰، ۲۳ میلیارد تومان اعلام شده است 
که سال گذشته توانست رتبه نخست جذب درآمد را 

از آن خود کند.

 نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج:

مدیریت شهری به دنبال تمهیداتی 
برای رفع ابطال تبدیل وضعیت نیروهای شرکتی است

یلدا مبارک

رئیس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر 
کرج گفت: در کمیسیون  تلفیق پس از بررسی 
های فنی بودجه متمــم با افزایش ۶۰ میلیارد 
تومانی، بــا رقم ۶ هزار و 1۶۳ میلیارد تومان به 
اتفاق آراء حاضرین به تصویب رسید و تغییراتی 
در موارد درآمدی، هزینه ای و عمرانی ایجاد شد.
 مسعود محمدی در نطق پیش از دستور هشتاد 
و چهارمین جلسه شورای اسلامی شهر کرج که 
با حضور اعضای شورا، شهردار کرج، معاونین و 

مدیران شــهری  و اصحاب رسانه برگزار شد، از 
تصویب متمم بودجه 1۴۰1 شهرداری خبر داد 
و اظهار داشت: در اواخر آبان سال جاری، لایحه 
متمم بودجه سال جاری به شورای شهر و اعضای 
محترم کمیسیون ارسال شد که با همکاری و 
مساعدت همکاران، 11 جلسه فشرده کارشناسی 
با حضور شهردار، معاونت ها و مدیران شهرداری 
برگزار شد و تمام موارد عمرانی، هزینه ای، جاری 

و درآمدی شهرداری مورد بررسی قرار گرفت.

رئیس کمیسیون تلفیق شورای اسلامی شهر 
کرج تصریح کرد: بودجه مصوب 1۴۰1 مبلغ ۶ 
هزار و 1۰1 میلیارد تومان و متمم پیشنهادی 
شــهرداری ۶ هزار و 1۵۳ میلیارد تومان بودکه 
متمم مصوب 1۴۰1 شورای شهر در کمیسیون 
 تلفیق با رقم ۶ هزار و 1۶۳ میلیارد تومان مصوب 
گردید. محمدی در خصــوص بودجه ماده ۶۸ 
نیز افزود: بر اســاس ماده ۶۸ با اوراق ۴9 درصد، 
هزینه ای و ۵1 درصد عمرانی داشــتیم که در 

موضوع رعایت ماده ۶۸ هم با همکاری، مساعدت 
و جلسات متعدد کارشناسی که انجام شد، این 

موضوع نیز تحقق یافت.

متمم بودجه سال ۱۴۰۱ شهرداری تصویب شد


